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مُبلغ؛ حلقه وصل مردم و جریان تمدن
------------  محمدهادی همایون   -----------

موضوع تبلیغ یکی از عناصر و ارکان جدانشدنی وظایف حوزه های علمیه در کنار تولید علم است. همان طور که رهبر انقلاب 
هم فرمودند، »تبلیغ« وسیله و ابزار رسیدن به اهداف دین خداست. انقلاب اسلامی مردم ایران برخلاف انقلاب های دیگر که 
شاید مبتنی بر جنبش های مسلحانه و ... بوده است، انقلابی مبتنی بر آگاهی مردم بود و در جریان آن ارتباط محکمی بین 

علما، مردم و همه ارکان جامعه برقرار شد.
اگر قرار باشد به سمت تمدن نوین اسلامی و زمینه سازی ظهور برویم در آنجا هم مسأله آگاهی مطرح خواهد بود. بدون آگاه 
شدن عموم مردم، نمی توانیم مسیری را که پیش رو داریم به راحتی طی کنیم. این آگاهی در گرو آموزش و تبلیغ است. آموزش 
بخشی از این جریان است و تبلیغ بخش دیگری از آن بوده که بخش مهم تر و بزرگ تری است، چون قسمت قابل توجهی 
از مردم چه در مدرسه و چه در دانشگاه ها و حوزه های علمیه درگیر فرآیند آموزش می شوند ولی موضوع عموم مردم، تبلیغ 
است. به نظر می رسد از ابتدای پیروزی انقلاب اسلامی به بعد به موضوع تبلیغ به شکلی که شایسته و بایسته انقلاب اسلامی 
بوده، توجه نشده است. فکر می کنم امروز عقب ماندگی های جدی در این حوزه داریم و از ابزارهای مناسب رسانه ای برای این 
موضوع در دوران معاصر نتوانسته ایم آن گونه که شایسته این مأموریت بوده، استفاده کنیم؛ طبعا اکنون مسأله اول ما رساندن 

حرف حق به گوش مخاطب است. 
درباره این که چرا تبلیغ در اولویت اول نبوده، باید تصریح کنیم اهمیت موضوع و نقش علم در تمدن سازی به این است که 
بتواند وارد عرصه زندگی مردم شود و اصطلاحا سر سفره مردم بیاید. هر چه در دل نهاد علم رشد کند و به درجه اعلای 
خودش برسد تا زمانی  که وارد زندگی مردم نشود، برای موضوع تمدن سازی به هیچ دردی نمی خورد؛ مثلا شما اگر برق را 
کامل تولید کردید ولی دستگاه تان به برق متصل نشود، هیچ اتفاقی نمی افتد. تبلیغ هم همین نقش را دارد؛ علم وقتی مؤثر و 
مفید خواهد بود که وارد زندگی مردم شود و ورود علم به زندگی مردم از طریق تبلیغ، رسانه و هنر است و اینها باید تحولاتی 
را که در دل انقلاب اسلامی رخ داده بر سر سفره مردم بیاورند و به سبک زندگی مردم تبدیل کنند. مبلغ، حلقه وصل بین مردم 
و جریان علم و تمدن است. مبلغ با کاری که انجام می دهد، یک سپر محافظتی و یک قوت درونی در مردم ایجاد می کند تا 
هم بتوانند امر تمدن سازی را پیش ببرند و هم در برابر هجمه هایی که دشمن انجام می دهد، بتوانند مقاومت کنند. مسیری که 
در فرآیند تمدن سازی پیش گرفته ایم، دشمنانی دارد و دشمنان نمی خواهند ما به هدف و غایت خویش دست یابیم. بنابراین 
در این راه دشمنان، هجمه ها و حمله های خود را خواهند داشت. مبلغ، محافظ مردم در برابر این هجمه هاست و در عین حال 

جلودار راهی است که به سمت تمدن نوین اسلامی می پیماییم.
 اگر مبلغ جدی گرفته نشود، هجمه های دشمن می تواند در برخی موارد اثر کند. اما در باب موضوع شناخت مخاطب که رهبر 
انقلاب تأکید ویژه ای بر آن داشتند که »اگر ما بخواهیم درست تبلیغ بکنیم باید مخاطب خودمان را بشناسیم.« ۱۴۰۲.۴.۲۱؛ 
این مقوله یکی از اصول قطعی امر تبلیغ است و باید تبلیغ به گوش مخاطب برسد و به واسطه آن فهم و تبعیت در سبک 
زندگی افراد وارد شود. اگر مخاطب را لحاظ نکنیم و فقط حق بودن حرف و تفکر خود را کافی بدانیم و فکر کنیم اگر حرف 
حق زدیم، مخاطب هم حرف حق ما رامی پذیرد و آن را به رفتار اجتماعی و فردی تبدیل می کند، بسیار اشتباه است. باید 
مخاطب را به گونه ای بشناسیم که بتوانیم حرف مان را به جانش بنشانیم، چون اعتقاد داریم حرف مان حق است و حرف حق 
بهتر می تواند به جان انسان سالم بنشیند؛ چراکه »خدای متعال به حرف حق برکت می دهد؛ می رویاند نهالی را که در سرزمین 
حق نشانده شده است.« ۱۳۸۸.۱۲.۱۳ مسأله ما این است که معمولا ویژگی های مخاطب را در نظر نمی گیریم و در نتیجه 

حرف و تبلیغ ما اثر مورد انتظار را   ندارد.

کلام نخست

| صفحه ۵ | | صفحه 4 |  | صفحه 3 | 

تمام دستگاه های اجرایی
 باید برای تجلیل از آزادگان 

برنامه داشته باشند

دولت بر توسعه
 مشاغل خانگی 
تمرکز کرده است

امتیازات بالقوه کرج
 در انتخابات 

گسترده  قومیت ها است

| محمود کریمی بیرانوند | 
|معاون توسعه کارآفرینی و اشتغال وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی |

| یحیی رمضانی | 
| فرماندار ویژه شهرستان کرج |

| سلیمان رستمیان | 
| مدیرکل بنیاد شهید و امور ایثارگران استان البرز  |

| صفحه آخر | 

نماینده مردم تبریز، آذرشهر و اسکو در مجلس:

تخلفات متولیان در احیای دریاچه ارومیه به قوه قضائیه ارسال می شود

مدیرکل بازرسی استان البرز :

مدیران به فسادستیزی
 روی بیاورند

 مدیر تعاون روستایی استان البرز :

توسعه شرکت های کشت و صنعت راه حل اساسی
 برای حفظ اراضی کشاورزی است

| صفحه 3 | 

| صفحه 2 | 

| صفحه 4 | 

مدیریت  در  تعلل  گفت:  کرج  شهر  اسلامی  شورای  دبیر 
به  آن  تبدیل  عدم  و  نقدی  منابع  خصوصا  مالی  منابع 
و  بالا  تورم  به  توجه  با  زیرساخت های شهری،  و  سرمایه 

مفهوم ارزش زمانی پول خیانت است.
یکصد  دستور  از  پیش  نطق  در  قاسمی  حاجی  مجتبی 
بیان  با  شهر  شورای  رسمی  جلسه  هشتمین  و  بیست  و 
اینکه جرا شورای سهر ماشین امضا تصمیماتی شده که در 
شهرداری اتخاذ می شود، اظهارداشت:در موضوعات کلان 
هیچ  شهر  شورای  انگار  که  شود  می  رفتار  ای  گونه  به 
کاره است. به چه دلیل شورای اسلامی شهر کرج، ماشین 
امضای تصمیماتی شده که قبلا و در فرایندهای اشتباه و 
بعضا غیرقانونی در شهرداری اتخاذ و حتی اجرایی شده و 
میشود؟وی  آورده  شورا  به  مشروعیت  کسب  برای  صرفا 
نیست  عمرانی  پروژه  یک  شروع  نقطه  فقط  کرد:  عنوان 
که حائز اهمیت است بلکه این نقطه شروع، تابع بسیاری 
از عوامل و پیش نیارها است که از ابتدای سال جاری به 
اسلامی  ام.دبیر شورای  کرده  بیان  را  موضوع  این  کرات 
شهر کرج  اذعان کرد: اکنون پنج دوازدهم سال گذشته که 
بخش عمده آن در فصل مساعد کار عمرانی بوده است؛ 
اسفند ماه که همه درگیر موضوعات آخر سال بوده و دو 
ماه با بارندگی و برودت هوا مواجه هستیم که در این ایام، 
نمی توان کار کرد. چند ماه گذشته نیز تذکر دادم که در 
حوزه عمرانی در حال حرکت به سمت برگزاری مناقصات 
هستیم و باید تدابیری اتخاذ شود که شرکت کننده داشته 
کننده  شرکت  یک  فقط  اخیر،  مناقصات  اکثر  اما  باشیم 
داشته یا تجدید شده است و هر تجدید معادل حدود یک 

ماه تاخیر در شروع پروژه است.
حاجی قاسمی تصریح کرد: هنوز تکلیف میدان جمهوری 
و  نیست  مشخص  ماست،  مهم  و  دار  اولویت  پروژه  که 
جالب است که در این شرایط، مدیرکل تقاطعات شهرداری 
۳۳ روز مرخصی می گیرد. این مدل جدیدی از مدیریت 
امور و کار کردن است که در زمانی که شورای اسلامی 

شهر، پروژه ای اولویت دار تعریف می کند، مدیر مربوطه 
بیش از یک ماه در محل کار حضور ندارد.

وی عنوان کرد: هنوز متوجه نشده ایم که ماده پنج میدان 
باید  دارد  اگر مشکلی وجود  یا خیر؛  آمده است  جمهوری 
اکنون وقت  اقدام شود.  آن  رفع  به  نسبت  هرچه سریعتر 
اضافه این پروژه است و زمانی نداریم که معطل بمانیم؛ در 
شرایطی که شورای شهر متهم به نداشتن دستاورد است، 
پروژه های تعریف شده ای که پای آن ها ایستاده ایم هم 

آغاز نمی شوند.
تاکید  کرد: در موضوع  عضو شورای اسلامی شهر کرج 
در حساب  پول  اکنون  مالی،  منابع  مدیریت  یا  تخصیص 
فکری  زیرا  کنیم  هزینه  توانیم  نمی  اما  داریم  شهرداری 

پشت آن نیست.
دبیر شورای اسلامی شهر کرج با بیان اینکه عدم تبدیل 
پول های موجود در حساب شهرداری به سرمایه در شهر، 
یک خیانت است، اظهار کرد: در موضوع بزرگراه شمالی، 
اعضای شورا از روز اول کمک حال و پیگیر کار بودند اما 
احساس می کنم هرچه در این زمینه حسن نیت نشان می 

دهیم، به گونه دیگری با شورا رفتار می شود.
 برای ارقام ۲۰۰ تا ۴۰۰ میلیون تومانی مصوبه شورا نیاز 
است اما اعداد چند صد و بعضا چند هزار میلیاردی ارتباطی 

به شورا ندارد؟
وی عنوان کرد: موضوع فصل مشترک به طور اشتباه در 
اختلاف  به  محدود  موضوع  این  و  است  بیان شدن  حال 
پیمانکار و شهرداری نیست، بلکه این اختلاف جزء کوچکی 
از فصل مشترک بوده و اصل این موضوع بروز شدن آورده 
است.  میلیاردی  هزار  چند  پروژه  یک  در  های شهرداری 
وزارت راه ۴۰۰ میلیارد تومان اوراق آورده که از این رقم، 
۲۶۰ میلیارد تومان دست شهرداری را گرفته است و مابقی 
هزینه طی ۷ سال گذشته از جیب مردم کرج رفته است 
که انعکاس این حق در سند فصل مشترک پروژه است که 

ظاهرا شورا باید بی خبر از آن بماند.

دبیر شورای اسلامی شهر کرج :

تعلل در مدیریت منابع مالی و عدم تبدیل آن
 به سرمایه و زیرساخت های شهری، خیانت است

یکی از مهمترین اصول توسعه کشاورزی پایدار و 
ارزش افزوده در بخش کشاورزی ایجاد واحدهای 

فرآوری و صنایع تبدیلی و تکمیلی در زنجیره 
تولید اقتصادی محصولات کشاورزی است
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سخنگوی کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس :

به زودی کشور در تامین کاغذ مورد نیاز 
خودکفا می شود

فرمانده انتظامی آذربایجان غربی :

پلیس و رسانه
 ۲ بال تولید امنیت

سخنگوی کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس با اشاره به حمله تروریستی 
در حرم شاهچراغ گفت: مقرر شد هیاتی از کمیسیون امنیت ملی برای بررسی میدانی 
این حمله، به شیراز اعزام شود و پس از گفت وگو با مقامات امنیتی محلی، گزارشی برای 

کمیسیون و مجلس شورای اسلامی از این حادثه تروریستی تهیه کنند.
سیاست  و  ملی  امنیت  کمیسیون  جلسه  توضیح  در  عمویی  ابوالفضل  ایسنا،  گزارش  به 
گذشته  شب  تروریستی  حادثه  کمیسیون،  امروز  جلسه  اول  بخش  در  گفت:  خارجی 
حرم شاهچراغ شیراز مورد بررسی قرار گرفت و پس از تبادل اطلاعات و نظر اعضای 
کمیسیون، مقرر شد در روزهای آتی هیاتی از کمیسیون امنیت ملی برای بررسی میدانی 
برای  گزارشی  امنیتی محلی،  مقامات  با  گفتگو  از  و پس  اعزام شود  به شیراز  موضوع، 

کمیسیون و مجلس شورای اسلامی از این حادثه تروریستی تهیه کنند. 
وی ادامه داد: در بخش دوم جلسه و در ادامه دعوت دوره ای از وزرای دولت برای حضور 
در کمیسیون امنیت ملی، آقای محمدمهدی اسماعیلی، وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی در 

کمیسیون حاضر شد و گزارشی از اقدامات این وزراتخانه در چندماه گذشته ارائه کرد. 
عمویی توضیح داد: وزیر ارشاد با ارائه آماری از افزایش رویدادهای فرهنگی در ماه های 
گذشته و مشارکت مردم در این برنامه ها، تاکید کرد؛ پس از حوادث سال گذشته، جریانات 
ضدانقلاب تلاش می کردند فضای فرهنگی کشور را دچار رکود کنند که برخلاف خواسته 
آنها، آمارها موید آن است فضای جاری در حوزه فرهنگ بالنده و پویاست و عمده چهره 

های فرهنگی کشور هم همراهی خوبی با رویکردهای نظام فرهنگی کشور داشته اند. 
وی افزود: اسماعیلی در گزارش خود، بر اهتمام ویژه این وزارتخانه بر توسعه دیپلماسی 
فرهنگی از طریق اعزام هیات های فرهنگی - هنری و فعال کردن رایزنی های فرهنگی 
تاکید کرد. اسماعیلی همچنین از افزایش ظرفیت تولیدی کاغذ کشور از ۵۰۰۰ تن به ۷۵ 
هزار تن خبر داد و گفت با ادامه این روند، پس از بهره برداری از ظرفیت جدید تولید کاغذ 

بازیافتی، به زودی کشور در تامین کاغذ مورد نیاز خودکفا می شود.

فرمانده انتظامی آذربایجان غربی با اشاره به اینکه پلیس و رسانه ۲ بال تولید امنیت در 
جامعه هستند، گفت: همراهی و همکاری رسانه ها در ایجاد امنیت روانی و کارکنان 
پلیس در امنیت عینی موجب شده تا روند امنیت استان رو به افزایش بوده و ما جزء 

استان های برتر در این زمینه باشیم.
خبرنگار  روز  مناسبت  به  رسانه  اصحاب  با  نشست خبری  در  رحیم جهانبخش  سردار 
افزود: در نرخ وقوع جرایم در استان جزء سه استان امن کشور هستیم که فرهیختگی 

مردم و همراهی در ایجاد امنیت این امر را موجب شده است.
وی با بیان اینکه ما شایستگی امن ترین جغرافیای تاریخ را داریم، اضافه کرد: همه در 
این امنیت اثرگذار هستند که این امور به واسطه اقدامات رسانه ها باید به کام مردم 

شیرین جلوه  کند.
وی در تشریح جزئیات نرخ وقوع جرایم در آذربایجان غربی اظهار کرد: نرخ وقوع سرقت 
در استان ۲۷۰ در ۱۰۰ هزار نفر شده که حدود یک سوم نرخ کشوری است؛ نرخ سرقت 
مسلحانه نیز اصلا محلی از اعراب در استان ندارد.فرمانده انتظامی آذربایجان غربی ادامه 
داد: سرقت به عنف در کشور ۱۷.۸ و در استان ۰.۷ بوده و در وقوع قتل هم ۰.۸ است.
سردار جهانبخش گفت: در وقوع شرارت و نرخ این جرم هم نصف  کشوری هستیم.وی با 
بیان اینکه در جرایم مالی از نرخ  کشوری ۳۴ واحد بالاتر هستیم که این امر نیز به علت 
کشف قاچاق های متعدد اتفاق افتاده، افزود: در نزاع از میانگین کشوری بالاتر هستیم 
و در حوزه تصادفات نیز با وجود موارد متعدد، ۳۰ درصد پایین تر از میانگین قرار داریم.

وی اضافه کرد: در حوزه اعتیاد ۲۱ واحد از نرخ  کشوری پایین تر هستیم.
فرمانده انتظامی آذربایجان غربی با بیان اینکه در سرقت، استان سی و سوم کشور در 
حوزه وقوع هستیم، اظهار کرد: در سرقت مسلحانه آخر کشور بوده و در سرقت به عنف 
هم سی و سوم کشور هستیم.سردار جهانبخش ادامه داد: در حوزه قتل، استان بیست و 
یکم کشور هستیم، در حوزه شرارت در رده ۱۶ استان های کشور و در نزاع در رده نهم 
قرار داریم.وی گفت: البته در بخش جعل اسناد، جرایم مالی و نزاع، رتبه های ما در بین 

استان های کشور یک رقمی است.

مدیرکل بازرسی استان البرز از مدیران دستگاه ها در خواست 
کرد که شفاف سازی و فسادستیزی در درون سیستم اداری 
را سرلوحه کار خود قرار دهند و گفت: برخی مدیران در عزل 
و نصب های داخلی شایستگی ها را لحاظ نمی کنند. چگونگی 

انتصابات در سازمان بازرسی بررسی می شود. 
 محمدتقی حاجی مشهدی، مدیر کل بازرسی استان البرز در 
با  شد،  برگزار  که  فردیس  شهرستان  اداری  شورای  نشست 
بازرسی کل کشور  یک سیستم نظارتی  اینکه سازمان  بیان 
بر   نظارت  گفت:  است،  قضائیه  قوه  نظارتی  ابزارهای  از  و 
اجرای صحیح قوانین و مقررات و برقراری حسن انجام امور 
است. سازمان  بازرسی  اداری وظیفه سازمان  در دستگاه های 
دستگاه های  در  مختلف  موضوعات  به  ورود  برای  بازرسی 
دولتی، نیمه دولتی، عمومیِ غیردولتی و هر سیستمی که  به 
نحوی از دولت، بیت المال و بودجه عمومی کمک می گیرد و 

یا دولت به نحوی بر آن نظارت می کند،صلاحیت دارد. 
نظارت  برای  لازم  امکانات  و  نیرو  کمبود  به  اشاره  با  وی 
و  کلیدی  مسائل  شناسایی  دستگاه ها،  در  قانون  اجرای  بر 

دغدغه های عمومی مردم در استان را  اولویت های اداره کل 
اساسی  مسائل  مقدمه حل  افزود:  و  کرد  ذکر  استان  بازرسی 
استفاده از افراد با تجربه و متخصص است. در حالیکه پاشنه 
آشیل مشکلات ما این است که افراد باعرضه تر در حاشیه قرار 
گرفته و بی تجربه ها و غیرمتخصص ها به مسؤولیت می رسند .  
مدیران سفارشی بلای جانمان شده اند و این در خدمت رسانی 
به مردم و افزایش حجم پرونده های قضائی که به دلیل بی 
مقام  این  نشان می دهد.   را  است، خودش  مدیران  عرضگی 
اداری، فساد  زا در حوزه  آسیب  موارد  از  مسؤول گفت: یکی 
اداری است که مثل خوره به جان این سیستم افتاده و روزبه 
فساد،  با  مبارزه  روش  بهترین  می شود.  بیشتر  آن  دامنه  روز 
درون دستگاهی و شفاف سازی از سوی مدیران در هر دستگاه 
اتفاق  اگر جرمی  باید فساد کنترل شود و  اداره  است.   در هر 
بیافتد،  مدیر مکلف است افراد محرم در اداره را به دادستان 

معرفی کند. 
وی افزود: درخواست ما این است که مدیران به  فسادستیزی 
روی بیاورند و سیستمشان را سالم و شفاف نگه دارند تا شاهد 

افزایش رضایتمتدی شهروندان باشیم. چرا که یکی از مولفه 
های افزایش مشارکت در انتخابات امیدواری در جامعه است 
نظام   به  این  و   گیرد  می  جریان شکل  اساس حسن  بر  که 

مشروعیت می دهد.
نصب  و  عزل  در  مدیران  برخی  کرد:  اضافه  مشهدی  حاجی 
یک  طی  نمی کنند.   لحاظ  را  شایستگی ها  هم  داخلی  های 
چگونگی  امسال  بازرسی،  سازمان  در  کلان  برنامه ریزی 
انتصابات در استان بررسی می شود.  وی با بیان اینکه  دغدغه 
ما در سال جاری به جای پرداختن به موضوعات بی اهمیت، 
توجه به موضوعات کلان است؛ افزود: پروژه های نیمه تمام 
از  برخی  است.   استان  پرهزینه  آسیب های  از  یکی  البرز  
مانده است. طی آسیب  تمام  نیمه  از ۱۵ سال  پروژه ها بیش 
از دلایل عدم تکمیل  پروژه ها، نداشتن  انجام شده،  شناسی 
و  بینی  پیش  عدم  و  سنجی  اولویت  عدم   درست،  مطالعات 

پیگیری لازم برای تداوم اعتبارات است.  
کم  و  ای  قولنامه  املاک  البرز  بازرسی  سازمان  مدیرکل 
از جمله دیگر مشکلات استان برشمرد و گفت: در  آبی ها را 
درحال  درخت  روی  محصولات  با  باغات  برخی  البرز  استان 
خوش نشینی  ویلاباغ های  حالیکه   در  است  شدن  خشک 
از پشت کنتور  انشعاب  انجام می دهند و  داریم که  کارهایی 
می گیرند. متولیان امر نظارت و ضابطین به ویژه دستگاه های 

خدمت رسان باید کمک کنند.
در  مشکلات  بند  ترجیع  را  های  زیرساخت  وجود  عدم  وی 
شهرستان های استان البرز به ویژه فردیس  دانست و افزود: 
این مشکلات در فردیس سر ریز کرده و بیش از سایر نقاط 
ادارات   استقرار  و عدم  زیرساخت ها  است. عدم وجود  مشهود 
مردم را اذیت می کند، ماحتما  در استان پیگیری می کنیم. این 

موضوعات اساسی شهرستان است.
البرز  استاندار  دغدغه های  از  یکی  گفت:  مسؤول  مقام  این 
است.  ملی  اعتبارات  برای  استان  مدیران کل  پیگیری 
دستگاه های شهرستان اعتبارات و کمبودها را از مدیران کل 
و  کمک  بخش  این  در  حاضریم  ما  و  کنند  منعکس  استان 

پیگیری کنیم.

مدیرکل بازرسی استان البرز :

مدیران به فسادستیزی روی بیاورند
یادداشت 

عنوان  به  مدارس  که  آموزشی  اهداف  به  رسیدن 
هدف اساسی خود به آنها توجه دارند مستلزم تامین 
بهداشت روانی دانش آموزان است. تحقیقات متعدد 
با  آموزان  دانش  روانی  که سلامت  دهند  می  نشان 
آموزانی  دانش  و  دارد  ارتباط  آنها  پیشرفت تحصیلی 
نبود بهداشت  از  یا  از مشکلات روانی  که به نحوی 
تحصیلی  افت  با  اغلب  برند  می  رنج  مناسب  روانی 
رسد  می  نظر  به  ضروری  بنابراین  هستند.  مواجه 
تضمین  و  تربیتی  آموزشی،  اهداف  به  نیل  برای  مناسب  شرایط  تامین  جهت 
بررسی  مورد  را  آن  بازدارنده  عوامل  مختلف،  سنین  در  جامعه  افراد  سلامت 

قرار داد.
کلمه ی استرس را به شیوه های مختلف استفاده می کنند بعضی از استرس 
برای مراجعه به خواسته ها و فشارهایی استفاده می کنند که شخص با آنها روبه 
روست و گرفتگی و تنش را واکنش مشخصی در برابر آن موقعیت می دانند. 
برخی دیگر استرس را سطحی از حالات منفی که شخص با آن روبه روست می 
دانند و دسته سوم معتقدند اگر تقاضا از شخص بیش از توان او باشد. شخص 
اضطراب  مانند  آموز  دانش  شخصیتی  و  فردی  شود.عوامل  می  استرس  دچار 

عمومی، پایین بودن سطح عزت نفس، هوش ارزیابی شناختی، عدم آمادگی،
عدم توجه و تمرکز، روش های مطالعه نادرست و انتظارات سطح بالا.عوامل 
آموزشگاهی و اجتماعی مانند انتظارات معلمان، رقابت سیستم آموزشی حاکم بر 

مدارس، نوع درس، موقعیت مراقبان امتحان و مدرک گرایی.
جو  آنها،  بالای  سطح  انتظارات  والدین،  تربیتی  شیوه  چون  خانوادگی  عوامل 
اقتصادی  طبقه  و  والدین  شخصیتی  های  ویژگی  برخانواده،  حاکم  عاطفی 

اجتماعی.
بیان مسئله :

استرس خیلی زود و از دوران مدرسه شروع می شود . استرس بازی را به رقابت 
در ورزش و کوشش برای برتری و دوستی را به روابط اجتماعی تبدیل می کند .

به گفته یکی از کارشناسان دانش آموزان در وضعیتی قرار می گیرند که باید 
مرتباً پیشرفت کنند و آنها احساس می کنند که از هیچ حمایتی برخوردار نیستند 
. دانش آموزان در محیطی قرار گرفته اند که آنها را بخاطر خودشان نمی خواهند 
بلکه آنها را برای موفقیت هایشان دوست دارند همه این عوامل استرس را می 
سازند .در تمام تئوریهای اصلی یادگیری استرس وجود دارد اما اگر استرس با 
تکامل تداخل داشته باشد این یک مشکل است . گاهی با استرس خیلی زیاد 

اطفال کارآئی خود را از دست می دهند .
این یک مسیر باریک و ظریفی است که والدین باید تعادل را در آن حفظ کند 
از طرفی هر دانش آموز نیاز به محدودیتها و راهنمائی های متناسب با سن خود 

را دارد . و از طرف دیگر اغلب والدین مانع طی شدن روند
 : آموزان می گوید  دانش  تکامل  . یک متخصص  یادگیری می شوند  طبیعی 
نیاز نیست آنها را تحت  انجام دهند  اینکه دانش آموزان وظایف خود را  برای 
فشار قرار دهیم ولی همچنین می گوید : بازسازی انگیزه درونی دانش آموزان 
مهمترین نکته می باشد . بجای دادن پاداش نقدی برای نمرات عالی به آنها 
بگوئیم که به آنها افتخار می کنیم . انجام وظایف برای جایزه مهمترین چیزی 

نیست که باید یاد بگیرند .
آینده فقط برای پول کار کنند و  بار می آورد که در  آنها را طوری  این عمل 

همیشه از شغل خود ناراضی باشند .
انجام می  از آنچیزی که خود  این مسئله عادلانه نیست که پدر و مارد بیش 
داده اند از دانش آموزان خود بخواهند همچنین والدین اغلب فقط به موقعیت 
فرزندان خود می اندیشند و تحمل هیچ چیز بجز عالی بودن را ندارند . ما بعنوان 
اولیاء مدرسه و والدین باید به خود یادآوری کنیم که معمولًا همه افراد همیشه 
در سطح عالی نیستند و ما نیز اینطور نبوده ایم . اگر دانش آموزی بعلت استرس 
دچار عدم تحمل شود خانواده باید مشکل دانش آموز را با یک روانپزشک یا 

روانشناس در میان بگذارند .
راه حلهای پیشنهادی

در مورد رفع یا کاهش اضطراب در نوجوانان راهها و اقدامات متعددی وجود دارد 
که مربیان و معلمان آگاه می توانند بوسیله ی آنها در کمک به نوجوانان اقدام 

کنند. ضوابطی که در این مسئله باید مورد نظر باشد بدین شرح است:
۱ شناخت منشاء:

نخستین قدمی که در این راه باید برداشته شود کشف عامل یا عواملی است 
که نوجوانان را مضطرب ساخته است. مادام که منشاء آن شناخته نشود امکان 
درمان نیست. البته شناخت همه آنها امکان پذیر نیست، ولی شناسایی بعضی 
عوامل می تواند از شدت یافتن و گسترش اضطراب، به خوبی جلوگیری نماید.

۲ واداشتن به بیان: « بیان کنند که چه دردی دارند » با ملاطفت و مهر می 
توان افراد مضطرب را واداشت که هرچه دارند بگویند مشکل آنان چیست؟ زیرا 
بیان درد تا حدود زیادی مشکل گشای آن است. برای اینگونه جوانان می توان 
برنامه صحیح مشاوره و راهنمایی گذشت و مفیدترین راه مقابله با اضطراب را 
برایشان گفت.                                                      ادامه در شماره بعد 

روش های افزایش سطح سلامت روان دانش 
آموزانو کاهش استرس در آنها

خاتون ریواز- کارشناس ارشد مدیریت آموزشی آموزگارناحیه ی سه کرج
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 روزنامه آرمان میهن گرافیک

خوراکی های 
کافئین دار 

مصرف نکنید

کتابی بخوانید 
که ذهن را 
درگیر نکند

کمتر در 
معرض نور 
گوشی قرار 

بگیرید

با موسیقی 
ملایم به 

تختخواب 
بروید

جای  به  است  بهتر 
های  کربوهیدرات 
از  شده    تصفیه 
های  کربوهیدرات 
نان   مانند  پیچیده 
کامل استفاده کنیم. 

غذاهای  مصرف 
فیبر  از  سرشار 
می کند  کمک  خوراکی 
و  بمانیم  تر  سالم  تا 
خطر ابتلا به دیابت را 

کاهش می دهد.

مواد غذایی  مصرف 
کلسیم  از  غنی 
از  جلوگیری  سبب 
اضطراب  و  استرس 
خواب  مشکلات  و 

می شوند.

پروتئین به بدن انرژی 
مصرف  و  می دهد  
در  کافی  پروتئین 
سبب  روزانه  غذای 
بدن  عملکرد  بهبود 

می شود. 

مواد  دفع  به  آب 
بدن  اضافی  و  سمی 
کمک می کند و کمبود 
باعث  بدن  در  آن 
کمبود  و  خستگی 

انرژی می شود.

قرار دادن چربی های 
خوب در رژیم غذایی 
و  قلب  از  می تواند 
محافظت  شما  مغز 
بهبود  سبب  و  کرده 

رفتار شما شوند.

اصول داشتن تغذیه سالم چیست؟
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استاندار البرز:  

به شایعه گران شدن بنزین توجه نکنید

نائب رئیس اتحادیه قصابان کرج :

توزیع بیشتر گوشت تنظیم بازار
 نرخ ها را می شکند

 سرپرست مدیریت بازرسی  سازمان جهاد کشاورزی استان البرز :

شناسایی ۳۵ واحد صنفی متخلف 
در حوزه کالاهای اساسی قزوین

استاندار البرز گفت: گرانی بنزین شایعه است و تصمیمی برای افزایش قیمت بنزین در کشور 
گرفته نشده است.

مجتبی عبداللهی گفت: شایعه گرانی بنزین منجر به شلوغ شدن صف های پمپ های استان 
شد که البته خبری بی اساس بود.

وی ادامه داد: مصرف درست و بهینه از سوخت و به ویژه بنزین همواره مورد تاکید بوده چرا 
که همواره مصرف بنزین از تولید آن در کشور افزون بوده است.

عبداللهی گفت: این انتظار وجود دارد که مردم با بهره گیری از ظرفیت حمل و نقل عمومی 
در راستای صرفه جویی مصرف بنزین همراهی کنند.

وی افزود: مدیریت مصرف بنزین و استفاده از حمل و نقل عمومی علاوه بر صرفه جویی در 
سوخت و هزینه، موجب کاهش آلودگی هوا و ترافیک خواهد شد.

استاندار البرز گفت: در خصوص افزایش قیمت بنزین هیچ گونه تصمیمی در کشور اتخاذ 
نشده و از مردم شریف استان تقاضا می شود که به شایعات توجه نکنند.

مردم،  توسط  قدرت خرید گوشت  به کاهش  اشاره  با  قصابان کرج  اتحادیه  رئیس  نائب 
گفت: چنانچه گوشت تنظیم بازار به مقدار بیشتری در سطح شهر توزیع شده و علاوه بر 
میادین از قصابان هم برای فروش آن استفاده شود، نرخ فعلی گوشت شکسته و قیمت ها 

پایین می آید.
حسین ابویی در گفت و گو با ایسنا افزود: در حال حاضر جهاد کشاورزی  گوشت تنظیم 
بازار را به روزبازارها می دهد در حالی که گوشت تنظیم بازار در تمام این میادین برای مردم 
قابل دسترس نیست، بسیاری از مردم قدرت و توان خرید گوشت با  قیمت آزاد را ندارند به 
همین دلیل از جهاد کشاورزی خواسته ایم گوشت تنظیم بازار به  قصابی ها هم تعلق بگیرد.

وی  با اعتقاد بر اینکه توزیع گوشت در حیطه فعالیت قصابی هاست افزود: با توجه به تعداد 
زیاد و پراکندگی قصابی ها در محله های شهر، گوشت تنظیم بازار باید از طریق قصابی ها 
کنند.  تهیه  را  نیازشان  مورد  قصابی گوشت  ترین  نزدیک  از  بتوانند  مردم  تا  توزیع شود 
متاسفانه به رغم  مکاتبات، تاکنون هر بار که  مراجعه کردیم گوشت تنظیم بازارتمام شده 
است.نائب رئیس اتحادیه قصابان یادآور شد: در حال حاضر حدود ۲۶۰ قصابی دارای جواز، 
زیر نظر این اتحادیه در حال فعالیت هستند که گوشت مورد نیاز خود را از کشتارگاه های 
کننده  وارد  بیشتر  البرز  استان  می کنند.  تهیه  و..  شهریار  کردان،  فردیس،  کریم،  رباط 
گوشت است و پرورش دام آن برای تامین گوشت کافی نیست. از این رو  دام مورد نیاز 

این کشتارگاه ها از شهرهایی مثل تبریز، مراغه، زنجان، قزوین و همدان تامین می شود.
وی با اشاره به نقش دلالان در افزایش قیمت گوشت و مرغ گفت: در بازرسی های میدانی 
متوجه شدیم قیمت  فروشندگانی که خودشان مستقیما به کشتارگاه  مراجعه و گوشت خود 
را تهیه می کنند با کسانی که از واسطه توزیع از درب کشتارگاه گوشت را تحویل می گیرند 
تفاوت زیادی دارد. مثلا در یک مغازه، مرغ با واسطه توزیع ۸۶ هزار تومان فروخته می شود 
اما در مغازه دیگر با مراجعه مستقیم فروشنده به کشتارگاه ۷۷ هزار و ۵۰۰ تومان است. 

بنابراین دریافتیم که مشکل افزایش قیمت ها سود دلال است.
ابویی ادامه داد: قصاب و فروشنده باید اولین ساعات روز، خود مستقیما به کشتارگاه مراجعه 
کند در حالی که این کار توسط واسطه توزیع انجام شده و یک سود بی فایده به نفع دلال 
از مردم دریافت می شود. لذا این سود باید حذف و در کاهش قیمت ها به نفع مردم لحاظ 
شود.این مسئول اتحادیه خاطرنشان کرد: بارها در باره سودجویی دلالان گزارش داده ایم. 
مثلا در بازرسی ها  وقتی علت گران فروشی مرغ و فاکتور خرید را از فروشنده می خواهیم 
متوجه شده ایم  دلال سربرگ فاکتور فروش خود را مخدوش می کند تا مشخص نشود 

مرغ با این قیمت از چه کسی خریداری شده است.

 سرپرست مدیریت بازرسی و نظارت بر کالاهای اساسی سازمان جهاد کشاورزی استان 
قزوین از شناسایی ۳۵ واحد صنفی متخلف در حوزه عرضه کالاهای اساسی این استان 

ظرف مدت ۴۸ ساعت گذشته خبر داد.
جمشید خدایاری با بیان این مطلب تصریح کرد: این تعداد واحدهای صنفی متخلف در 

طول بازرسی از ۱۴۰ واحد صنفی شناسایی و به تعزیرات حکومتی معرفی شده اند.
وی اضافه کرد: از این تعداد واحدهای صنفی متخلف ۲۶ واحد نانوایی و ۹ واحد مربوط 
بالای تخلفات در  از درصد  نشان  بوده است که  به سبزی و صیفی و عرضه مرغ گرم 
صنف نانوایی  دارد.خدایاری در خصوص تخلفات محرز شده در واحدها صنفی بیان داشت: 
گران فروشی، کم فروشی،  درج نکردن قیمت، رعاتی نکردن دستورالعمل های بهداشتی و 

صنفی،  تعطیلی خودسرانه و عرضه خارج از شبکه بوده است.
جهاد  سازمان  بازرسان  از  متشکل  گشتی  تیم  چهار  روزانه  کرد:  اضافه  مسئول  این 
کشاورزی،  بسیج اصناف و تعزیرات از واحدهای صنفی سطح شهر بازدید کرده و پس از 
مشاهده تخلف و تنظیم صورتجلسه متصدی واحد را به تعزیرات حکومتی استان قزوین 
از واحدهای صنفی در حوزه کالاهای اساسی برای  معرفی می کنند.به گفته وی،  برخی 
چندمین بار متوالی دچار تخلف می شوند که لازم است در هماهنگی با دستگاه قضایی 

اقدامات قانونی بیشتری در رابطه با این متخلفان اعمال کرد.
سرپرست مدیریت بازرسی و نظارت بر کالاهای اساسی سازمان جهاد کشاورزی استان 
قزوین خاطرنشان کرد: شهروندان استان قزوین می توانند در راستای نظارت همگانی و 

مشاهده هرگونه تخلف صنفی موضوع را به سامانه ۱۲۴ گزارش دهند.

معاون توسعه کارآفرینی و اشتغال وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی :

دولت بر توسعه مشاغل خانگی تمرکز کرده است
کار  تعاون،  وزیر  اشتغال  و  کارآفرینی  توسعه  معاون 
افزایش اعتبارات در  با  و رفاه اجتماعی گفت: دولت 
ارائه تسهیلات و حمایت از مشاغل خانگی، بر توسعه 
مشاغل خانگی و کسب و کارهای خرد متمرکز کرده 

است.
محمود کریمی بیرانوند با بیان اینکه این نمایشگاه با 
استان های  در  موارد مشابه  به  نسبت  برتری  کیفیت 
شرکت   ۱۸۰ با  غرفه   ۹۰ گفت:  شد،  افتتاح  دیگر 
کننده در دوره اول این نمایشگاه فعالیت خود را آغاز 
کردند که از همه مردم دعوت می کنیم برای بازدید 
با  غرفه  چندین  کنند.  پیدا  حضور  فوق  نمایشگاه  از 

حضور ناتوانان جسمی و  معلولان برقرار است.
وی با بیان اینکه در سال جاری تمرکز وزارت تعاون، 
خانگی  مشاغل  بازار  توسعه  بر  اجتماعی  رفاه  و  کار 
است، اضافه کرد: سال گذشته دغدغه اصلی ما مجوز 
بود که خوشبختانه شرایط مساعد شد و شاهد تسهیل 
در صدور مجوزهای کسب و کار هستیم، امسال نیز 
تمرکز خود را بر توسعه بازار مشاغل خانگی کذاشته 

ایم.
این مقام مسؤول اضافه کرد: هدف گذاری از اشتغال 
است،  درصد   ۱۵ به  رسیدن  جاری  سال  در  ایجابی 
 ۱۵ شود،  ایجاد  باید  که  شغل  میلیون  یک  از  یعنی 

درصد در حوزه مشاغل خانگی باشد، این چشم انداز 
برای چهار ساله دولت بوده که با توجه به اینکه در 
در  است  امید  ایم  رسیده  درصد   ۱۰ به  اول  سال   ۲
سومین سال فعالیت دولت آمار ۱۵ درصد به نتیجه 

برسد.
معاون توسعه کارآفرینی و اشتغال وزیر تعاون، کار و 
خانگی  مشاغلی  اعتبارات  شد:  یادآور  اجتماعی  رفاه 
و  است  پیداکرده  افزایش  دولت  طرف  از  درصد   ۳۵
طبق قولی که از بانک مرکزی گرفته ایم تا مهر ماه 
اگر ۷۰ درصد از اعتبار موجود را مصرف کنیم، اعتبار 

افزایش می یابد.

 مدیر تعاون روستایی استان البرز گفت: شرکت کشت و 
به  بر ۲۵۴ هکتار موفق  بالغ  صنعت نظرآباد در مساحتی 
تولید ۶ هزار و ۹۲۰ تن انواع محصولات زراعی و باغی 

در سال جاری شد.
عادل مصدقی افزود: توسعه شرکت های کشت و صنعت 
راه حلی اساسی برای حفظ اراضی کشاورزی، برنامه پذیر 
کردن اراضی کشاورزی، توسعه کشت و صنعت و تامین 

نهاده های کشاورزی است.
وی اظهار کرد: یکی از مهمترین اصول توسعه کشاورزی 
پایدار و ارزش افزوده در بخش کشاورزی ایجاد واحدهای 
تولید  زنجیره  در  تکمیلی  و  تبدیلی  صنایع  و  فرآوری 
میان  این  در  که  است  کشاورزی  محصولات  اقتصادی 
ایجاد شرکت های کشت و صنعت جایگاه ویژه ای دارند.

یک  برداری ضمن  بهره  نظام  از  نوع  این  در  گفت:  وی 
تکمیل  از جمله  اهدافی  به  توان  اراضی می  پارچه شدن 
ریزی  برنامه   ، ضایعات  ارزش،کاهش  و  تولید  زنجیره 
برای الگوی کشت، بکارگیری فناوریهای نوین در عرصه 
مدیریت  طریق  از  محصولات  کیفیت  بهبود  کشاورزی، 
سالم  محصول  تولید  برای  ریزی  برنامه  مزرعه،  صنعتی 

و ارگانیک نیز دست یافت .
شرکت  افزود:  البرز  استان  روستایی  تعاون  سازمان  مدیر 
کشت و صنعت موید شهرستان نظرآباد که در سال ۱۳۹۹ 
تاسیس شده، در سالجاری درزمینه های تولید محصولات 
شامل  ای  علوفه  محصولات  غلات،  شامل  کشاورزی 
 : شامل  باغی  محصولات  و  یونجه   ، جو   ، گندم   ، کلزا 

انگور،سیب و زردآلو فعالیت کرده که میزان تولید انواع این 
محصولات بالغ بر هفت هزار تن در سال است. مصدقی 
ادامه داد: همچنین شرکت های کشت و صنعت از جمله 
اولین واحدهای تجاری بزرگ تولیدی کشاورزی - صنعتی 
بشمار می روند که در آنها با ترکیب عملیات کشاورزی، 
صنعتی و خدماتی کلیه مراحل تولید، نگهداری، فرآوری، 
وسیع  مقیاس  به  محصولات  فروش  و  توزیع  بازاریابی، 
طبق سازوکار بازار در چارچوب سازمان و مدیریتی واحد 

تحقق می پذیرد.
مدیریت  و  سازمان  واحد،  بودن  بزرگ  کرد:  اضافه  وی 

و  تکنولوژی  و  اطلاعات  سطح  تخصصی،  و  رسمی 
توسعه بالا، پیوند کشاورزی و صنعت از ویژگی های عمده 
واحدهای کشت و صنعت محسوب می شوند.مدیر تعاون 
این شرکت  امتیازات  از  البرز گفت: یکی  استان  روستایی 
که  دامی  خوراک  از  استفاده  با  که  است  دامپروری  واحد 
بیشتر محصول تولیدی خود شرکت است و باعث افزایش 

کیفی گوشت در استان می شود.
مصدقی افزود: این شرکت ظرفیت تولید ۱۰ هزار و ۴۵۰ 
کیلوگرم شیر و ۶۵ هزار کیلوگرم گوشت گوسفند و گوساله 

را در طی یکسال دارد.

 مدیر تعاون روستایی استان البرز :

توسعه شرکت های کشت و صنعت راه حل اساسی 
برای حفظ اراضی کشاورزی است
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اروزنامه

نماینده مردم تبریز، آذرشهر و اسکو در مجلس:

تخلفات متولیان در احیای دریاچه ارومیه به قوه قضائیه ارسال می شود
اسلامی  در مجلس شورای  اسکو  و  آذرشهر  تبریز،  مردم  نماینده 
گفت: تخلفات متولیان امر در احیای دریاچه ارومیه به قوه قضائیه 

ارسال می شود.
احیای  روند  خصوص  در  توضیحاتی  ارائه  با  متفکرآزاد  اله  روح 
کاری هایی  کم  با  دریاچه  احیای  زمینه  در  گفت:  ارومیه،  دریاچه 
به  علنی  طریق صحن  از  کاری ها  کم  گزارش  که  بودیم   مواجه 
دارد هر کسی  نظارتی وظیفه  بعُد  از  ارائه می شود، مجلس  مردم 
را در هر جایگاهی اگر کوتاهی کرده باشد مورد سوال قرار دهد، 

کار  و  است  مسئولان  و  متولیان  دوش  بر  ارومیه  دریاچه  احیای 
صورت  اقدامات  چرا  کند  مشخص  که  است  این  مجلس  ویژه 
اینکه  بیان  با  است.وی  نداشته  آن  احیای  برای  نتیجه ای  گرفته 
اعتباری بالغ بر ۱۱ هزار میلیارد تومان برای احیای دریاچه ارومیه 
هزینه شده است، اظهار کرد: افزایش چاه های اطراف دریاچه برای 
چیست و چرا شاهد هوشمند سازی چاه های اطراف دریاچه نبودیم 
و اصلاح کشت آبی در دستور کار قرار نگرفت؟.متفکرآزاد اظهار 
کرد: دریاچه ارومیه یک مسئله کلی است و بی تردید خشکی آن 

کل ایران را درگیر خواهد کرد و پیامدهای جبران ناپذیری در حوزه 
بهداشت و اقتصاد به دنبال خواهد داشت، تبعات تبدیل آن به شوره 
زار به لحاظ نانو تا پایتخت هم خواهد رسید.نماینده مردم تبریز، 
آذرشهر و اسکو در مجلس همچنین گفت: پدیده دریاچه ارومیه نه 
محسوب  ملی  موضوعی  بلکه  است  منطقه ای  نه  سیاسی  مسئله 
می شود و مطالبه گری آن وظیفه هر ایرانی است، بنده به عنوان 
نماینده مردم به موضوع تحقیق و تفحص ورود داشته  و تا رسیدن 

به نتیجه مطلوب پیگیر آن خواهم بود.

ویژه  فرمانداری  و  البرز  استانداری  معاونت  سرپرست 
را  کرج  شهر  و  البرز  استان  اینکه  بیان  با  کرج  شهرستان 
ترکیب جمعیتی جوان تشکیل می دهد گفت: استان البرز و 
شهر کرج با ترکیبی از جوانان و بانوان پیشقراول پیش ثبت 

نام های دوازدهمین دوره انتخابات مجلس شورای اسلامی 
بوده است و این کنش گری سیاسی مبین بینش و آگاهی 

نخبگان و فعالان سیاسی این کلانشهر است. 
نخبگان  و  سیاسیون  از  قدردانی  ضمن  رمضانی  یحیی 

سیاسی، جوانان و بانوان که پرچم دار مشارکت سیاسی در 
پیش ثبت نام های دوازدهمین دوره انتخابات مجلس شورای 
اسلامی بودند،گفت: این حضور پر شور مردم ایران کوچک، 
لبیک گویی دیگری به ندای مقام معظم رهبری و نمایانگر 
تعیین  برای  البرز  استان  مردم  گسترده  و  آگاهانه  مشارکت 

سرنوشت  شهرهایشان بوده است.  
ترکیب  را  کرج  شهر  و  البرز  استان  اینکه  به  اشاره  با  وی 
جمعیتی جوان تشکیل می دهد، افزود: طیف های گسترده 
اقوام و فرهنگ ها در شهر کرج استقرار  از قومیت ها،  ای 
از  یکی  سیاسی  مشارکت  برای  آمادگی  اعلام  این  و  دارند 

امتیازات بالقوه شهر کرج و استان البرز است.
دکتر رمضانی بیان کرد: خیز متقاضیان حوزه انتخابیه کرج 
مشارکت  این  برای  آمادگی  اعلام  و  نام  ثبت  پیش  برای 
و  شور  پر  رقابتی،  انتخاباتی  برگزاری  برای  نویدی  سیاسی 

با مشارکت حداکثری مردم کرج خواهد بود. 
نخبه  بانوان  و  انگیزه جوانان  تردید جوشش  بی  افزود:  وی 
شریف،  ملت  برای  خدمت  عرصه  به  ورود  برای  کرج  شهر 
مهر باطلی بر القائات دشمنان نظام جمهوری اسلامی و جلوه 
ی جدیدی از اقتدار و همبستگی اجتماعی آحاد جامعه بشمار 

می رود.

فرماندار ویژه شهرستان کرج :

امتیازات بالقوه کرج در انتخابات 
گسترده  قومیت ها است

مسئول بسیج مساجد سپاه البرز :

تجهیز ۵۷۵ پایگاه مقاومت بسیج محلات استان البرز 
با اقلام ورزشی

این  بسیج محلات  مقاومت  پایگاه  تجهیز ۵۷۵  از  البرز  سپاه  مساجد  بسیج  مسئول 
استان با اقلام ورزشی خبر داد.

به  بیشتر  توجه  خصوص  در  رهبری  معظم  مقام  منویات  به  اشاره  با  پاشایی  داود 
نوجوانان و جوانان و سیاست های سپاه پاسداران انقلاب اسلامی گفت: از سیاست های 
انزوا کشاندن  به  با سیاست ها و هجمه های دشمنان برای  سپاه پاسداران در مقابله 
از فردگرایی به جمع گرایی  را  این است که نوجوانان و جوانان  نوجوانان و جوانان 

دعوت کند.
وی افزود: در اجرای طرح محلات مردم سالاری اسلامی با تهیه اقلام و ورزشی سعی 
شده است نوجوانان و جوانان ما در محلات با محوریت بسیج مساجد در فعالیت های 
و  سالم  تفریحات  و  ورزشی  حوزه های  در  ویژه  به  کنند  شرکت  گروهی  و  جمعی 

فعالیت های تابستانی که در مساجد اجرا می شود.
پاشایی گفت: برای تهیه این اقلام که شامل میز پینگ پنگ، فوتبال دستی، انواع توپ 
و تور، تاتمی، ایرهاکی، تفنگ بادی، کامپیوتر، تلویزیون، کولرگازی، صفحه نمایش 
گر، ویدئو پروژکتور، میز و صندلی اداری، دستگاه بازی رایانه ای اعتباری به میزان 

۲۳۰ میلیارد ریال صرف شده است.
وی اضافه کرد: از این میزان به ارزش ۲۵ میلیارد ریال نیز به پایگاه های مقاومت 
بسیج سپاه ناحیه امام هادی )ع( در محلات مهرشهر و کمالشهر اختصاص پیدا کرده 

است تا فرهنگ و سلامت نوجوانان و جوانان محلات این مناطق ارتقا یابد.

 رئیس مرکز پژوهش ها و مطالعات راهبردی شورای اسلامی شهر کرج :

لزوم تدوین آئین نامه حمایت مادی و معنوی 
از سازمان های مردم نهاد توسط شهرداری

رییس ستاد انتخابات استان البرز :

عدالت رسانه ای برای تمام داوطلبان
 به صورت یکسان برنامه ریزی شود

 رئیس مرکز پژوهش ها و مطالعات راهبردی شورای اسلامی شهر کرج بر لزوم تدوین آئین 
نامه نحوه حمایت مادی و معنوی از تشکل ها و سازمان های مردم نهاد توسط شهرداری 

تاکید کرد.
بیست و هشتمین جلسه رسمی شورای  از دستور یکصد و  اسدیان در نطق پیش   محمد 
اجتماعی  مشارکت  و  ها  تشکل  روز  مناسبت  به  تبریک  عرض  کرج ضمن  شهر  اسلامی 
مرکز  کنیم،  اجرایی  و  تنظیم  ای  نامه  آئین  نتوانستیم  حوزه  این  در  متاسفانه  اظهارداشت: 
پژوهش و مطالعات شورای اسلامی شهر کرج در معیت کمیسیون فرهنگی جهت تدوین 

آئین نامه مذکور برای تدوین این آئین نامه اعلام آمادگی دارد.
رئیس مرکز پژوهش ها و مطالعات راهبردی شورای اسلامی شهر کرج  در بخش دیگری 
از سخنانش ضمن تشکر و تقدیر از عملکرد شهردار، معاونت برنامه ریزی در خصوص پروژه 
طراحی و پیاده سازی نظام جبران خدمت تصریح کرد: نظام جبران خدمت آتش نشانان نیز 
از طریق همکاری مرکز پژوهش ها و مطالعات راهبردی شورای شهر تدوین و اجرایی شده 

است.
اسدیان بر لزوم اجرای درست مصوبه شورا در خصوص عدالت توزیعی و تعیین واحد و یا 
و  تاکید کرد  کارکنان مجموعه شهرداری  اعتراضات  به  نماینده شهرداری جهت رسیدگی 

گفت: از شهردار درخواست می شود که به صورت ویژه به موارد رسیدگی کند. 
و  تدبیر  با  که  کرج  شهر  اسلامی  شورای  های  پژوهش  مرکز  عملکرد  از  صیانت  بر  وی 
کیاست، هدایت و مدیریت هیئت امناء اداره شده است تاکید کرد و یادآور شد: مرکز پژوهش 

شورای اسلامی شهر کرج هر چه دارد از فراصت و تدبیر اعضای شورای شهر است.
و حواشی قصد  تهدید  با  که  نماهائی  رسانه  به  پایان  در  اسلامی شهر کرج  عضو شورای 
داد و خاطرنشان کرد: شورای شهر جای  تذکر  دارند  را  پژوهش های شورا  تخریب مرکز 

تهدید نیست.

رییس ستاد انتخابات استان البرز گفت: این استان با ۲۰ درصد، بیشترین آمار متقاضیان زن 
برای داوطلبی دوازدهمین دوره انتخابات مجلس شورای اسلامی را به خود اختصاص داد .

مرتضی ولی پوری اعلام کرد: بر اساس آمار پیش ثبت نام روزانه در سامانه جامع انتخابات، 
در روز اول ۲۱۶ نفر، روز دوم ۱۶۱ نفر، روز سوم ۱۷۶ نفر، روز چهارم، ۱۱۲ نفر، در روز پنجم 
۱۳۰ نفر و در آخرین روز نیز ۳۱۸ نفر نسبت به پیش ثبت نام خود در پنجره واحد وزارت 

کشور به آدرس keshvar.moi.ir اقدام کردند.
وی در خصوص ترکیب سنی متقاضیان یادآور شد: از این تعداد ۲۱ درصد متقاضیان بین ۴۰ 
تا ۴۵ سال، ۱۶ درصد ۴۵ تا ۵۰ سال، ۱۳ درصد بین ۵۰ تا ۵۵ سال و ۲۷ درصد نیز بین 
۵۵ تا ۷۵ سال دارند.معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری البرز همچنین در خصوص 
ترکیب جنسیتی متقاضیان عنوان کرد: ۲۶۲ نفر از متقاضیان معادل ۲۰ درصد بانوان و یک 

هزار و ۶۰ نفر معادل ۸۰ درصد آقایان هستند.
متقاضیان  درصد   ۷۰ افزود:  متقاضیان  تحصیلی  ترکیب  در خصوص  پوری همچنین  ولی 
کارشناسی ارشد، ۱۶ درصد کارشناسی با سابقه ایثارگری یا یک دوره نمایندگی مجلس، ۱۱ 
درصد دکترا و سه درصد مدرک حوزوی که ۹ نفر نیز مشمول ماده ۲۹ هستند که باید پیش 
از پیش ثبت نام استعفا داده باشند.رییس ستاد انتخابات استان البرز از همراهی و همکاری 
از تمام اقشار مردم به منظور شرکت در مرحله  اصحاب رسانه استان در خصوص دعوت 
پیش ثبت نام از دواطلبان دوازدهمین دوره انتخابات مجلس شورای اسلامی قدردانی کرد.
وی گفت: در ادامه این مسیر از مرکز صدا و سیمای البرز انتظار می رود هم راستا با سیاست 
های کلان کشوری نسبت به تعیین وقت مناسب به داوطلبان جهت معرفی و ارایه برنامه 
های خود اقدام کند تا علاوه بر رعایت عدالت رسانه ای برای تمام داوطلبان، بسترهای لازم 
به منظور انتخاب اصلح از سوی مردم فهیم فراهم شود.بر اساس اعلام ستاد انتخابات کشور، 
متقاضیان داوطلبی شرکت در دوازدهمین دوره مجلس شورای اسلامی فرصت داشتند طی 
بازه زمانی ۱۶ لغایت ۲۲ مرداد ماه ۱۴۰۲ از ساعت هشت صبح الی ۱۸ عصر با مراجعه به 
پنجره واحد وزارت کشور نسبت به پیش ثبت نام خود اقدام کنند که در این راستا دواطلبان 
حوزه انتخابیه کرج، فردیس و اشتهارد با داشتن حدود ۴۵۰ متقاضی به ازای هر کرسی، رتبه 

نخست پیش ثبت نام داوطلبی مجلس را به خود اختصاص دادند.

مسئول مجتمع های خدماتی، رفاهی اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای البرز :

آمادگی مجتمع های بین راهی البرز برای میزبانی 
از زائران اربعین

مسئول مجتمع های خدماتی، رفاهی اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای البرز 
از آمادگی ۱۱ مجتمع خدماتی- رفاهی استان برای خدمت رسانی هرچه بهتر به 

زائران اربعین حسینی خبر داد.
 مریم یوسف زاده با اشاره به نزدیک شدن ایام اربعین حسینی و افزایش جمعیت 
بیشتر  خدمت رسانی  ضرورت  بر  حسین)ع(  اباعبدلله  حضرت  زیارت  به  مشتاق 
مجتمع های خدماتی- رفاهی بین راهی استان تاکید کرد و گفت: ایجاد فضای 
مناسب و رعایت الزامات بهداشتی دو مقوله مهم در خدمات دهی به زائران حسینی 

است.
وی افزود: برای تحقق این هدف طی بازدیدهای مستمر نظافت داخل نمازخانه ها 
و تجهیز آن ها به لوازم مورد نیاز و باز بودن مستمر آن ها در تمام ساعات شبانه روز، 
پارکینگ،  آشپزخانه،  رستوران،  وضعیت  بهداشتی،  سرویس های  مستمر  نظافت 

ورودی و خروجی مجتمع ها مورد نظارت و بررسی قرار می گیرد.
ایام  افزایش میزان ترددهای جاده ای در  باتوجه به  این مسئول گفت: همچنین 
اربعین و ضرورت ایجاد امکانات و تسهیلات لازم، مجتمع های خدماتی رفاهی 
موظف به توجیه نیروهای خدماتی و سایر کارکنان شاغل در واحدهای خدماتی 
زوار  تکریم  راستای  در  زائران  به  شایسته  خدمات  ارائه  بر  مبنی  خود  مجموعه 

شده اند.
وی در ادامه بیان کرد: کارشناسان این اداره کل در چهارماهه نخست سال جاری 
۲۴۸ بازدید از مجتمع های خدماتی رفاهی بین راهی استان داشته اند که باتوجه 
اربعین برای نظارت بیشتر بر عملکرد این مراکز تعداد  ایام  به نزدیک شدن به 

بازدیدها افزایش می یابد.
یوسف زاده، با تاکید براینکه در این بازدیدها با موارد تخلف برخورد خواهد شد، 
گفت: در کنار این بازدیدها، مسافران و رانندگان نیز می توانند در صورت مشاهده 
هرگونه تخلف و عدم رعایت نکات بهداشتی از سوی مجتمع های خدماتی رفاهی 

موارد را از طریق سامانه های پیامکی ۳۰۰۰۱۴۱ و ۳۰۰۰۷۰۷۰ اعلام کنند.
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بازداشت  از  تاکستان  شهرستان  انقلاب  و  عمومی  دادستان 
»رضایت  نام  به  خودرو  فروش  پیش  شرکت  مدیر  وابستگان 

خودروی طراوت نوین« خبر داد.
بنا بر اعلام روابط عمومی دادگستری کل استان قزوین، محمد 
»رضایت  شرکت  وابستگان  بازداشت  خصوص  در  صمدی 
به  توجه  با  کرد:  اظهار  تاکستان،  نوین«  طراوت  خودروی 
در  نوین«  طراوت  خودروی  »رضایت  شرکت  مدیر  دستگیری 
کلیه  مردم  مطالبات  پرداخت  راستای  در  و  گذشته  روزهای 
نیز  آن  مدیران  و  مسدود  شرکت  این  مدیران  حساب های 
سرمایه  اینکه  به  توجه  با  کرد:  بیان  شدند.وی  ممنوع الخروج 
بسیار زیادی در اختیار این شرکت است با دستور قضایی تعدادی 
برادر،  برادر، همسر  از جمله همسر،  وابستگان مدیر شرکت  از 
وکیل شرکت و افراد مؤثری که اموال مردم در حساب آنان بود 
به دلیل بیم فرار و خروج پول دستگیر شدند.دادستان عمومی 
و انقلاب شهرستان تاکستان از شناسایی اموال وابستگان مدیر 
و  مدیر  اموال  همه  کرد:  خاطرنشان  و  داد  خبر  شرکت  این 

وابستگان شرکت بعد از شناسایی توقیف خواهد شد.

دادستان عمومی و انقلاب شهرستان تاکستان :

وابستگان شرکت پیش فروش 
خودرو در تاکستان

 بازداشت شدند

نماینده مردم قزوین، البرز و آبیک در مجلس گفت: جامعه دینی 
ما باید بداند که فرهنگ عفاف و حجاب به عنوان یک مسئله 

شرعی و سیاسی، منبعث از فرهنگ عاشورا و محرم است.
به  اشاره  با  مهر  خبرنگار  با  گفت وگو  در  محمدبیگی  فاطمه 
تکرار  تاریخ  کل  در  عاشورا  کرد:  اظهار  محرم  ماه  فرارسیدن 
می شود و وظیفه ما این است که عبرت های عاشورا را در زندگی 

خود مد نظر قرار دهیم.
برای  صرفاً  محرم  ماه  در  جامعه  کردن  سیاهپوش  افزود:  وی 
کارهای شکلی و ظاهری نیست بلکه به لحاظ سیاسی، اجتماعی 

و فرهنگی مکتب عاشورا و مکتب امام حسین )ع( باید در زندگی 
مردم کشور ما و شیعیان جهان نهادینه شود.

نماینده مردم قزوین، البرز و آبیک در مجلس شورای اسلامی 
را  سلطه  )ع(  حسین  امام  و  عاشورا  فرهنگ  در  ما  کرد:  تاکید 
نمی پذیریم و اصل اول مکتب حسین )ع( آزادی و ایستادگی در 

برابر سلطه و ظلم است.
عاشورا  و  )ع(  امام حسین  دوم مکتب  اصل  اینکه  بیان  با  وی 
اقامه عدل در دین است، تصریح کرد: امر به معروف و نهی از 
منکر نیز یکی دیگر از اصول عاشورا است کما اینکه خود امام 

را اصلاح  قیام خود  اعلام می کنند و هدف  آرا  نیز  )ع(  حسین 
امت پیامبر اکرم )ص( و حرکت مسلمانان و امر به معروف است.

حجاب  و  عفاف  نقش  میان  این  در  اینکه  بیان  با  محمدبیگی 
به عنوان محکمات دین بسیار مشخص است ادامه داد: جامعه 
بداند که فرهنگ عفاف و حجاب به عنوان یک  باید  دینی ما 
مسئله شرعی و سیاسی، منبعث شده از فرهنگ عاشورا و محرم 
شورای  مجلس  در  آبیک  و  البرز  قزوین،  مردم  است.نماینده 
اسلامی بیان کرد: محرم احیا آزادی و آزادگی به واقعی کلمه 
است و در این مکتب فرهنگ پوشالی آزادی غربی جایی ندارد.

نماینده مردم قزوین، البرز و آبیک در مجلس :

فرهنگ عفاف و حجاب برگرفته از مکتب عاشورا است

استانداری  حراست  کل  مدیر  و  استاندار  مشاور 
شناسی  معرفت  و  افزایی  بصیرت  گفت:  البرز 
فضای  حوزه  در  حراست  هدف  ترین  مهم 

مجازی است.
البرز،  استانداری  مدیرکل  غلامی،  محمدرضا 
با  حراست  کل  اداره  اندیشی  هم  جلسه  در 
استانداری  حراست های  تابعه  محیط های 
)فرمانداری ها و شهرداری ها( ضمن تسلیت ایام 
تقدیر  با  حسین)ع(  اباعبداله  حضرت  شهادت 
با  حراست  محیط های  تلاش های  از  تشکر  و 
و  یادآوری وظایف  با  برخی کاستی ها،  به   توجه  
گوش  عنوان  به  حراست ها  سنگین  مسؤولیت 
بیشتر  پشتکار  و  تلاش  خواستار  نظام  چشم  و 
والای  اهداف  به  نیل  در جهت  عوامل حراست 

نظام و انقلاب اسلامی شد.
مقام  سخنان  و  عاشورا  وقایع  به  استناد  با  وی 
معظم رهبری حول محور واقعه عاشورا در ایام 

مختلف مبنی بر رویکرد خواص، افراد خودی و 
مقطع  در  گری  انقلابی  موضوع  و  خودی  غیر 
کنونی جهت نیل به اهداف عالی نظام و انقلاب 

افزایش  انقلابی،  و  سیاسی  بصیرت  خواستار 
سطح معرفت شناسی با رویکرد مطالعه مستمر، 
مجازی  فضای  در  فعالیت  طریق  از  مخصوصا 

توسط مجموعه حراست شد. 
مدیر کل حراست حفظ و صیانت از سازمان در 
عامل،  غیر  پدافند  از  اعم  مختلف  های  بخش 
سازمان  پرسنل  تی،  آی  مختلف  های  بخش 
مجموعه  و  آن  انسانی  های  سرمایه  عنوان  به 
مورد  احتمالی  تهدیدهای  به  توجه  با  فیزیکی 

تاکید است. 
وی بر تامین سلامت، امنیت، رقابت و مشارکت 

در انتخابات پیش رو تاکید کرد.
خصوص  در  سریع  و  موقع  به  اقدام  غلامی 
محیط  سازی  سالم  اداری،  فساد  از  جلوگیری 
جهت تسهیل در انجام امور و خدمت رسانی به 
مردم شریف استان توسط مسؤولین حراست های 

تابعه تاکید کرد.
تقوای  رعایت  و  از سوگیری های مخرب  پرهیز 
از  افراد،  مخصوصا  محوله  امور  انجام  در  الهی 

دیگر سخنان مدیر کل حراست بود.

مشاور استاندار و مدیر کل حراست استانداری البرز :

بصیرت افزایی مهم ترین هدف حراست
 در حوزه فضای مجازی است

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

 برابر رای شماره 140260331010001893هیات اول  موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک فردیس 
تصرفات مالکانه بلا معارض متقاضی خانم  کبری زمانی فرزند مصطفی به شماره شناسنامه 
8صادره از ری در ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 200 متر مربع  پلاک 
1068فرعی از 163اصلی  واقع در فردیس  بین سراه حفظیه وفلکه اول کوچه یاس پلاک 16 
خریداری از مالک  رسمی آقای علی اکبر محمدی مبارکی وبهروز دربندی محرز گردیده 
است لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در 
صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند 
از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ 
رسید, ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض, دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم 
اعتراض طبق مقررات   انقضای مدت مذکور و عدم وصول  نمایند. بدیهی است در صورت 

سند مالکیت صادر خواهد شد. از قطعه 18 تفکیکی می باشد  1966
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/05/0۷

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/05/22
مهتاب هاشمی - رئیس ثبت واسناد واملاک فردیس

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  /دوم  اول  هیات   14026033105۷000995 شماره  رای  برابر 
ثبتی حوزه ثبت ملک  اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد  ثبتی  وضعیت 
کرج - ناحیه دو تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای/ خانم محبوبه رهبر زارع فرزند 
شعبان بشماره شناسنامه 1319 صادره از کرج در یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 
6۷۷.29 متر مربع از پلاک 93 فرعی از 362 اصلی واقع در محمد شهر بلوار امام روبروی 
تالار آیسان جنب موتور آب کشاورزان سیدآباد خریداری از مالک رسمی آقای /خانم آصف 
نصیر دهقان محرز گردیده است لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 
روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره 
تسلیم و پس رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع 
قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول :1402/5/۷

تاریخ انتشار نوبت دوم :1402/5/24
مهران رشیدی - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه دو کرج
شناسه آگهی : 1536902

آگهـی  تجدید  مناقصه عمومی 
 کد  آگهی ۱۴۰۲-۶

سازمان سیما،منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج در نظر دارد  بکارگیری پیمانکار تهیه مصالح  واجرای دیوار حائل تصفیه خانه حصار را از طریق تجدید مناقصه عمومی به اشخاص حقوقی   اقدام  نماید

1- متقاضی موظف است جهت اخذ مدارک شرکت در  مناقصه  عمومی به سامانه تدارکات الکترونیکی دولت ) ستاد ایران ( به  آدرس سایت :/https://www.setadiran.ir مراجعه نماید .
2- شرایط متقاضی : 

1-2 - اشخاص حقوقی: اساسنامه مرتبط  شرکت  -  کد اقتصادي - گواهي  ارزش  افزوده) قبل از انعقاد قرارداد  ارائه نمایند درغیر اینصورت سپرده شرکت درمناقصه به  نفع سازمان ضبط خواهد 
شد(- آگهي تاسیس-آخرین تغییرات )روزنامه رسمي(  و سایر مدارک ثبتي- گواهینامه صلاحیت پیمانکاري  رتبه  4 ابنیه  از سازمان مدیریت وبرنامه ریزی کشور  ، گواهی تائید صلاحیت ایمنی 

معتبر از وزارت کاروامور اجتماعی الزامی است .
3-   سپرده  شرکت درتجدید مناقصه به  مبلغ1/656/881/33۷ریال  به یکی از روشهای ذیل ارائه گردد: 

- ضمانتنامه بانکی معادل مبلغ فوق ، که به مدت سه ماه  اعتبار داشته و قابل تمدید باشد. ) شناسه ملی 1400028۷942 ، کد اقتصادی 41136۷۷5991۷  ، کد پستی  3134851965  (
- واریز فیش نقدی به مبلغ فوق به حساب شماره 100100100121 بانک شهر 

4-   مبلغ 2/000/000 ریال بابت هزینه خرید اسناد  مناقصه  ازطریق درگاه سامانه به حساب شماره ۷00824126398بانک شهر 
5- برندگان نفر اول و دوم مناقصه  هرگاه حاضر به انعقاد قرارداد نباشند سپرده آنان به ترتیب ضبط خواهد شد .

6- سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج در رد یا قبول پیشنهادات مختار است.
۷-   هزینـه چاپ آگهـی  به عهده برنـده مناقصه  می باشد .

8-  سایر اطلاعات و جزئیات در اسناد مناقصه مندرج شده است .
9- مالیات بر ارزش افزوده مطابق قوانین درصورت شمول محاسبه خواهد گردید. 

10-مبلغ 10%  کل پیشنهادی وجه نقد یا ضمانت نامه بانکی بعنوان سپرده حسن انجام تعهدات ازبرنده اخذ خواهد شد.
* مبلغ قرارداد 50% نقدی و 50% تهاتری می باشد.

11-  تاریخ انتشار درسامانه از مورخ 1402/5/۷به مدت دو /2 روز .
12-  مهلت زمانی دریافت اسناد درسایت تا ساعت  تاپان وقت اداری مورخ 1402/5/16

13- مهلت زمانی بارگذاری مستندات تا پایان وقت اداری مورخ1402/5/28 
14- زمان بازگشایی درسایت ساعت 8 صبح مورخ 1402/5/29

امور قراردادها و روابط عمومی سازمان سیما ،منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج

طبیعت قلب تپنده محیط  زیست است، تپش آن را قطع نکنیم
روابط عمومی روزنامه آرمان میهن

صنفی  واحد   ۱۴ پلمب  از  نظرآباد  شهرستان  انتظامی  فرمانده 
این  صنفی  واحدهای  بر  نظارت  طرح  اجرای  در  متخلف 
شهرستان خبر داد.فرج اله اسدالهی، فرمانده انتظامی شهرستان 
نظرآباد،گفت: به منظور پیشگیری از تخلفات صنفی، طرح نظارت 
بر فعالیت مشاغل و واحدهای صنفی در این شهرستان به اجرا 
نظارت  اداره  ماموران  طرح،  این  اجرای  در  افزود:  آمد.وی  در 
کافه  قبیل:  از  صنفی  واحد   ۵۰ از  شهرستان  عمومی  اماکن  بر 
 ۱۴ که  بازدید  بوتیک.های سطح شهر  و  ،آموزشگاه ها  رستوران 
واحد متخلف به دلیل عدم رعایت قوانین و مقررات صنفی پلمب 
انتظامی شهرستان  داده شد.فرمانده  تذکر  به ۲۰ واحد صنفی   و 
نظرآباد در خاتمه به شهروندان توصیه کرد: در صورت مشاهده 
سامانه  طریق  از  را  مراتب  صنفی،  واحدهای  در  تخلف  هرگونه 

۱۱۰ به پلیس اطلاع دهند.

۱۴ واحد صنفی متخلف 
در نظرآباد پلمب شد



 >>>>>>>>>>>> >>>>>>>>>>> >>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>
جامعه   شماره ۵۱30۸

سه شنبه
24 مرداد ۱402  میهنآ ن00مار

اروزنامه

جانشین فرمانده انتظامی استان زنجان :

بیش از چهار هزار قوطی نوشیدنی انرژی زا در زنجان کشف شد
یک  توقیف  پی  در  زنجان  استان  انتظامی  فرمانده  جانشین 
دستگاه وانت نیسان از کشف چهار هزار و ۸۰۰ قوطی نوشابه 
ریال  میلیون   ۴۰۰ و  میلیارد   ۲ ارزش  به  خارجی  زا  انرژی 

خبر داد.
سرهنگ ایرج خانی پور با بیان این مطلب، افزود: مامورین 
وانت  دستگاه  یک  زنجان  استان  اقتصادی  امنیت  پلیس 
اظهار  کردند.وی  توقیف  را  قاچاق  کالای  حامل  نیسان 
داشت: ماموران حین کنترل نامحسوس خودروهای عبوری 

در آزادراه تبریز - زنجان یک دستگاه وانت نیسان حامل بار 
قاچاق را توقیف و در بازرسی از آن تعداد چهار هزار و ۸۰۰ 
قوطی نوشابه انرژی زا خارجی را کشف و ضبط کردند.این 
مقام انتظامی یادآور شد: کارشناسان ارزش ریالی این تعداد 
نوشیدنی انرژی زا خارجی را ۲ میلیارد و ۴۰۰ میلیون ریال 
برآورد کردند.جانشین فرمانده انتظامی استان زنجان در این 
خصوص به تشکیل پرونده قضایی اشاره و خاطرنشان کرد: 
در این رابطه یک نفر به مرجع قضائی معرفی و خودرو دخیل 

در قاچاق به پارکینگ منتقل شد.فرمانده انتظامی شهرستان 
زنجان گفت: با اجرای طرح عاصفات ۹۱ معتاد متجاهر در 
این شهرستان دستگیر شدند که از این تعداد ۱۴ نفر خرده 
طرح  اجرای  نتیجه  در  داشت:  اظهار  هستند.وی  فروش 
پاکسازی نقاط آلوده و جرم خیز در سطح شهرستان، ماموران 
نفر   ۱۴ قضایی  های  هماهنگی  از  پس  شهرستان  انتظامی 
را  متجاهر  معتاد  و ۷۷  را دستگیر  مواد مخدر  خرده فروش 

از سطح مناطق آلوده و معابر شهرستان جمع آوری کردند.

برنامه  گفت:  البرز  استان  ایثارگران  امور  و  شهید  بنیاد  مدیرکل 
»دورهمی آزادگان« با حضور ۵۰۰ آزاده سرافراز البرزی برگزار می 

شود.
است  تاریخی  روزی  مردادماه   ۲۶ اینکه  بیان  با  رستمیان  سلیمان 
ارزشمند  روزی  به عنوان  ایران  ملت  حافظه  در  همیشه  برای  که 
آزادگان  که  تلاشی  و  پایداری  مقاومت،  گفت:  ماند،  خواهد  باقی 
خلق  باعث  دادند  نشان  خود  از  عراق  بعث  رژیم  زندان های  در 
که  هستند  رزمندگانی  موضوع  این  گواه  شد،  ماندگار  حماسه هایی 
در دوران اسارت زیر شکنجه های سربازان رژیم بعث عراق به درجه 

رفیع شهادت نائل آمدند.
اکثراً  درآمدند  دشمن  اسارت  به  که  ما  رزمندگان  کرد:  تصریح  وی 
مجروح جنگی بودند و با همه مجروحیتی که داشتند در دوران اسارت 
بر اعتقادات و باورهای خود پایبند ماندند و حتی شکنجه ها و آزار و 
اذیت های سربازان رژیم بعث عراق هم نتوانست ذره ای به باورها و 

اعتقادات آنان خدشه ای وارد کند.
رستمیان در ادامه با اشاره به اینکه استان البرز افتخار وجود ۱۰۵۴ 
آزاده سرافراز را دارد، افزود: ۹ شهید استان البرز از شهدایی هستند که 
در دوران پر مرارت اسارت و زیر شکنجه ها شربت شهادت نوشیدند 
فوت  اسلامی  میهن  به  بازگشت  از  نیز پس  آزادگان  از  نفر  و ۱۰۹ 

کرده اند.
مدیرکل بنیاد شهید و امور ایثارگران استان البرز با تأکید بر اینکه ۲۶ 
مردادماه یک روز تاریخی است که باید برای گرامی داشت این روز و 
تجلیل و زنده نگه داشتن رشادت های آزادگان سرافراز مهین اسلامی 

تلاش کرد، گفت: سلسله برنامه هایی با مشارکت سایر دستگاه های 
اجرایی در استان البرز برگزار می شود که آزادگان عزیز و سرافراز نیز 
افزود: اجرای  برنامه ها مشارکت فعال دارند.رستمیان  این  در اجرای 
برنامه دورهمی آزادگان با حضور ۵۰۰ نفر از آزادگان در اردوگاه امام 
با شهدا و  آزادگان در گلزار شهدا و تجدید میثاق  علی )ع(، حضور 

همچنین حضور آزادگان در مصلای نماز جمعه و سخنرانی پیش از 
خطبه های نماز جمعه تعدادی از آنها از جمله این برنامه ها است.وی 
تمام  گفت:  اجرایی،  دستگاه های  در  آزادگان  از  تجلیل  بر  تاکید  با 
دستگاه های اجرایی باید برای تجلیل از آزادگان برنامه داشته باشند 

و از آزادگان شاغل و بازنشسته خود به نحوی شایسته تقدیر کنند.

مدیرکل بنیاد شهید و امور ایثارگران استان البرز :

تمام دستگاه های اجرایی باید برای تجلیل 
از آزادگان برنامه داشته باشند

برگزاری همایش تخصصی- آموزشی و کاربردی؛ 
»پدافند زیستی در صنعت آب« در البرز

همایش تخصصی پدافند زیستی در صنعت آب، روز چهار شنبه ۲۵ مرداد ۱۴۰۲ در 
سالن جلسات میلاد کرج؛ از ساعت ۸:۳۰ الی ۱۲:۳۰ صبح برگزار می شود.

راهکار  ارائه  و  آب  صنعت  حوزه  در  زیستی  دفاع  اصول  و  عامل  غیر  پدافند  آموزش 
های اجرایی و عملیاتی جهت خنثی سازی تهدیدات بالقوه در شبکه ها و مخازن آب 
از اهداف اصلی این همایش  پایدار در این حوزه  آشامیدنی و استمرار خدمات رسانی 

می باشد.
این  برگزاری  لزوم  و  تبین ضرورت  در  البرز  استانداری  عامل  غیر  پدافند  کل  مدیر   
همایش و نیز اهمیت آن گفت: استمرار خدمات رسانی و پایداری شبکه های آبرسانی 
در سطح شهرها و روستاهای کشور و استان در مواقع بحرانی و نیز جلوگیری از اقدامات 
خرابکارانه در این حوزه از اهم الویت ها، سیاست ها و ظراهبردهای سازمان پدافند غیر 

عامل کشور و به تبع آن اداره کل پدافند غیر عامل استانداری البرز می باشد.
و  مطالعه  رزمایش،  آموزش،  با  مهم   این  بدون شک  داشت:  بیان  ادامه  در  هاشمی 
آمادگی توام با آسیب شناسی از نقاط ضعف و قوت حوزه های مختلف خدمات رسانی 

محقق می شود که باید مورد توجه قرار گیرد.
حفظ  و  آمادگی  سطح  بردن  بالا  بخشی،  آگاهی  راستای  در  داشت:   بیان  هاشمی 
زیرساخت ها،  اداره کل پدافند غیر عامل استانداری البرز اقدام به طراحی و پیش بینی 
بیش از ۵۰ همایش و کارگاه آموزشی توام با رزمایش در قالب سناریوهای تخصصی 
مربوط به حوزه های مختلف خدمات عمومی دستگاه ها و شرکت های خدمات رسانی، 

عمومی و دولتی نموده است.
گفتنی است همایش یک روزه »پدافند غیر عامل زیستی در صنعت آب«  با حضور 
مشاور سازمان پدافند غیر عامل کشور و با شرکت مدیران و رابطین دستگاه اجرایی و 
شهرداری های استان با همکاری و دبیری شرکت آب و فاضلاب استان البرز برگزار 
می گردد و شامل ۳ پلان همایش، رزمایش و آموزش می باشد لازم به ذکر است در 

پایان همایش به شرکت کنندگان گواهی نامه تخصصی دوره اعطا خواهد شد.

مدیر منطقه ۸ شهرداری کرج :

آغاز عملیات اصلاح هندسی ایستگاه تاکسی
 زیر پل آزادگان

فرمانده انتظامي شهرستان نظرآباد :

وقوع قتل به علت اختلاف ارث در نظرآباد 

مدیر منطقه ۸ شهرداری کرج، از آغاز عملیات اصلاح هندسی  ایستگاه تاکسی 
زیر پل آزادگان به عرض ۱۴ و طول ۳۵ مترمربع خبر داد.

غلامرضا رضوانیازآغازعملیات اصلاح هندسی ایستگاه تاکسی زیر پل آزادگان 
به عرض ۱۴ و طول ۳۵ مترمربع خبر داد.

رضوانی افزود: آمار بالای ترافیک در این منطقه موجب ایجاد اختلال در تردد 
وسایل نقلیه در این مسیر شده است و مشکلات عدیده ای را برای شهروندان 

به بار آورده که اتلاف زمان از مهمترین آن ها به شمار می رود.
زیر  در  هندسی  اصلاح  با  ترافیک  معضل  کاهش  به  اشاره  با  مسئول  این 
بازدهی  خصوص  این  در  کارشناسانه  اقدامات  کرد:  بیان  آزادگان  پل 
از  طرح هایی  اجرای  دارد.وی،  ترافیکی  معضلات  رفع  راستای  در  مناسبی 
تدابیر  بر  تکیه  با  مهم  این  اظهارداشت:  و  کرد  ارزیابی  مثبت  را  دست  این 
کارشناسی اندیشیده شده صورت پذیر می باشد و بهترین خروجی آن نیز علاوه 
بر کاهش بار ترافیکی، رضایتمندی شهروندان می باشد.این مسئول همچنین 
گفت:  و  کرد  اشاره  منطقه  این  در  تاکسی  ساماندهی ایستگاه های  لزوم  به 
عودت دادن ایستگاه های تاکسی به خیابان های اطراف از اقداماتی است که در 
این زمینه می تواند کارساز باشد.مدیر منطقه ۸ شهرداری کرج با بیان اینکه 
شیوه های روان سازی جریان های ترافیکی یکی از مهمترین روش های مؤثر در 
بهبود کیفیت زندگی شهری اسـت، افزود: بررسی راهکارهای مختلف جهت 
تحقق این امر یعنی روان سازی ترافیک و از بین بردن گره های ترافیکـی با 
ارائه راهکارهای ارزان و سریع ضروری به نظر می رسد و باید به سمتی حرکت 
کرد که خروجی اجرای پروژه های اصلاح هندسی به روان سازی تردد وسایل 

نقلیه در شبکه معابر درون شهری منتهی شود.

فرمانده انتظامي شهرستان نظرآباد گفت: با تلاش مأموران پلیس آگاهي این شهرستان، 
قاتلي که به خاطر ارث و میراث شوهر عمه خود را به قتل رسانده و متواری شده بود، 

شناسایي و دستگیر شد. 
سرهنگ فرج اله اسدالهی بیان داشت: در پي اعلام مرکز فوریت هاي پلیسی ۱۱۰ مبني 
های شهرستان  بخش  از  یکي  در  قتل  به  منجر  خانوادگي  درگیري  فقره  یک  وقوع  بر 
نظرآباد، بلافاصله ماموران پلیس آگاهی براي بررسي موضوع به محل حادثه اعزام شدند.
سرد  از سلاح  استفاده  با  ساله   ۳۲ فردي  شد  اولیه مشخص  بررسي هاي  در  افزود:  وي 
،شوهر عمه ۵۶ ساله خود را به قتل و ۲ نفر دیگر را مجروح نموده و سریعا از محل متواري 
شده است.فرمانده انتظامی شهرستان نظرآباد در ادامه عنوان داشت: با توجه به حساسیت 
موضوع، رسیدگي به این پرونده به صورت ویژه در دستور کار ماموران پلیس آگاهي قرار 
گرفت و با انجام اقدام پلیسی به موقع مخفیگاه قاتل متواري در شهرستان های غربی 

کشور شناسائي و پس از دریافت نیابت قضائی در یک عملیات ضربتي دستگیر شد .
سرهنگ »اسدالهی« افزود: متهم در تحقیقات تکمیلی به قتل خانوادگي به وقوع پیوسته 
اعتراف و علت وقوع این جنایت را وجود اختلافات چندین ساله بر سر ارث و میراث بیان 
با  انتطامي  نیروي  و  قضائي  دستگاه   : کرد  تصریح  خاتمه  در  انتظامی  مقام  .این  داشت 
افرادي که به صورت فردي و یا جمعي اقدام به شرارت و ایجاد ناامني در جامعه کنند، با 

قاطعیت برخورد مي کنند.

فرماندار فردیس :

بارگذاری جمعیت در فردیس 
سَم مهلک است

مدیرعامل شرکت آبفا استان البرز :

۱۷ حلقه چاه برای تامین آب روستائیان 
البرز وارد مدار شد

فرماندار فردیس از مدیرکل سازمان بازرسی خواست تا در جلوگیری از بارگذاری جمعیت در فردیس کمک 
کند و گفت: ما در تامین سرانه ها برای جمعیت ۸۰۰ هزار نفری فعلی مشکل داریم. بازهم مسکن ملی 

در فردیس بارگذاری می شود!
 خداداد کاشفی، فرماندار فردیس، در نشست شورای اداری این شهرستان که در سالن همایش دانشگاه 
فرهنگیان و با حضور مدیر کل سازمان بازرسی استان برگزار شد، اظهار کرد: فردیس آبسِتَن اتفاقات و 
مشکلات  فراوان است. اخرین موضوع بحران  آب بود که  علیرغم برنامه ریزی مدیران آبفا  به دلیل 
ضعف در زیرساخت ها که از گذشته بوده، ایجاد شد. تا کنون تامین آب شرب شهرستان از طریق چاه بود  
و برداشت بی رویه آب های زیرزمینی موجب شده  عمق چاه های آب فردیس به بیش از ۳۵۰ متر برسد.

وی از دسترسی شهرستان فردیس به آب های سطحی از طریق  خط انتقال لوله  ۵۰۰  میلیمتری خبرداد و 
افزود:  از چند روز گذشته این خط وصل شده است .  موانع  خط انتقال  لوله  ۹۰۰ میلیمتری هم  برطرف 

شده و کار اجرایی باقیمانده  است که طی دو ماه آینده انجام می شود.
فرماندار فردیس در ادامه گفت: در شهرستان فردیس بیش از ۸۰۰  هزار نفر جمعیت در وسعت ۸۷ کیلومتر 
مربع جای گرفته  و در همه سرانه ها از جمله، بهداشتی،  آموزشی، ورزشی و غیره در ردیف آخر  کشور 
قرار گرفته ایم. از سال ۹۲ با شکل گیری شهرستان فردیس، این شهرستان  در روی کاغذ مستقل شده و  
در تامین سرانه ها با مشکلات مختلفی روبرو هستیم. بیمارستان فردیس پس از ۱۰ سال تنها ۴۵ درصد 
پیشرفت فیزیکی داشت  که با پیگیر های انجام شده  در یکسال و نیم اخیر تکمیل شده است. در  حوزه 
آموزشی ۸ مدرسه به بهره برداری رسید و همین تعداد در حال ساخت است. وی با اشاره به عدم استقرار 
برخی دستگاه های اجرایی در شهرستان، گفت: ادارات ما مکان مناسبی ندارند  و اداره مسکن و شهرسازی 
که متولی استقرار ادارات و منبع تامین زمین است، هنوز در فردیس مستقر نشده است و برخی ادارات 
هم در حال برگشت به استان هستند. کاشفی گفت: هزینه استقرار و تامین مکان ۸ اداره فردیس  توسط 
شهرداری تامین شده است.اما سازمان بازرسی نامه زده که این امر خلاف قانون است و  باید تخلیه کنند 
.  اگر این ادارات تخلیه شود، دستگاه ها به استان  برمی گردند و ارائه خدمات به   شهروندان دچار مشکل 
می شود. از سازمان بازرسی درخواست داریم تا دستگاه ها مستقر شوند، این قرارداد تمدید شود. ضمن اینکه 

مدیران کل را موظف کنید در فردیس  به شکل ویژه حضور پیدا کنند.

مدیرعامل شرکت آبفا استان البرز با اشاره به مشکل کم آبی در بخشی از مناطق روستایی استان 
از حفر، تجهیز و فعال سازی ۱۷ حلقه چاه جدید در این مناطق خبر داد.

حمید رضا نامداری اظهار کرد: اصلاح و توسعه ۱۳۷ کیلومتر شبکه توزیع و انتقال آب، احداث 
پنج هزار و ۳۵۰ متر مکعب مخزن ذخیره آب و استاندارد سازی چهار هزار و ۲۰۰ انشعاب آب 
در روستاهای  آبی  تنش  برای کاهش  انجام گرفته طی سال جاری  اقدامات  دیگر  از  روستایی 

استان البرز است.
 ۴۰۰ و  هزار   ۲ بر  افزون  ها  پروژه  این  اجرای  برای  گفت:  البرز  استان  آبفا  مدیرعامل شرکت 
میلیارد ریال اعتبار هزینه شده است.وی با بیان اینکه از مجموع حدود ۳۰۰ روستای استان البرز 
۱۵۱ روستای آنها با مشکل کم آبی مواجه هستند، گفت: امسال در اجرای طرح جهاد آبرسانی 
در شهرستان های  روستا  )ع( مشکل کمبود آب شش  امام حسن مجتبی  قرارگاه  با همکاری 
ساوجبلاغ، چهارباغ و نظرآباد برطرف شد.مدیرعامل شرکت آبفا استان البرز افزود: با اختصاص 
هشت هزار و ۳۷۰ میلیارد ریال طرح آبرسانی به ۱۵۱ روستای دارای تنش آبی آغاز شده است 
که مشکل کمبود آب این روستاها به تدریج در ماه های آینده برطرف می شود.مدیرعامل آبفای 
آب  شبکه  از  برداری  بهره  آبفا،  مجموعه  روی  در  رو  چالش های  از  یکی  گفت:  ادامه  در  البرز 
شهری وروستایی به صورت غیرمجاز توسط واحدهای مسکونی ومسکونی غیر دائم )باغ ویلاهای 
روستایی( است، برهمین اساس یکی از برنامه های جدی آبفا مقابله با این پدیده غیرقانونی است.

وی افزود: طی ۶ ماه اخیر با پیگیری ها و اقدام جدی آبفا این انشعاب های آب غیرمجاز که در 
باغ، باغ ویلا، سوله صنعتی، شهرک های ویلایی وکارگاه تولید یونولیت مورد استفاده قرار می 
گرفت، شناسایی شدند که ۱۲۰ مورد آنها به مجاز تبدیل و ۶  مورد هم به علت خارج بافت بودن 
قطع وجمع آوری شدند. انشعاب های غیرمجاز خارج بافت هم در روستای راشته بوده و درکل 
حدود ۴۰۰ متر لوله گذاری های غیرمجاز آنها نیز جمع آوری شد.نامداری ضمن تاکید بر اجرای 
این مهم درسایر نقاط و شهرها و روستاهای تابعه استان، ادامه داد: درحالی که تولید آب ماهدشت 
توزیع  به شبکه  برثانیه  لیتر  انشعاب های غیرمجاز یک  این  اثر قطع  بر  برثانیه است،  لیتر   ۳۰۰

بازگشت و مالکان انشعاب های غیرمجاز هم به مراجع قانونی معرفی شدند.
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فرهنگ و هنر  شماره 6۱30۸
سه شنبه
24 مرداد ۱402 

 مدیر کل کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان استان البرز خبر داد :

آیین گشایش نمایشگاه 
»عزیزم حسین )ع(« در کرج برگزار شد

فرهنگی-  کانون  محل  در  »عزیزم حسین)ع(«  طراحی  و  نقاشی  آثار  نمایشگاه 
تربیتی رشد گشایش یافت.

به گزارش روابط عمومی اداره کل کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان استان 
البرز، این آیین  با حضور مدیر کل کانون پرورش فکری، مدیر آموزش و پرورش 

ناحیه ۳ کرج  و مسؤول کانون فرهنگی، تربیتی رشد برگزار شد.
زینب عاشری، مدیر کل کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان استان البرز در 
این  آیین اشاره کرد  باید از سطح به سمت عمق حرکت کنیم و بتوانیم درس 
و  کودکان  به  هنر  قالب  در  را  عظیم  این حرکت  و شخصیت های  عاشورا  های 
نوجوانان  معرفی کنیم.این مقام مسؤول همچنین اعلام آمادگی کرد با توجه به 
دریافت آثار از استان های همجوار، برای سال آینده، استان البرز میزبان نمایشگاه 
ملی عزیزم حسین)ع( باشد. به گفته ی ندا ساعی کارشناس هنری کانون پرورش 
فکری کودکان و نوجوانان البرز، بخش عمده ای از حدود ۵۵ اثر برگزیده  که در 
این نمایشگاه در معرض دید علاقه مندان قرار گرفته است در حسینیه ی تخصصی 
کودکان که در دهه ی اول محرم سال جاری در محل کانون رشد برگزار شده 

مدیرکل کتابخانه های عمومی استان زنجان با اشاره به اهمیت بود، تولید شده است.
مطالعه در کشور و لزوم بالا بردن میزان مطالعه گفت: در این 
راستای  در  و  کنند  ایفا  مهمی  نقش  می توانند  رسانه ها  زمینه 

ترویج فرهنگ مطالعه در کشور نقش آفرینی کنند.
مدیرکل  رضانی خانی،  محمد  فارس،  خبرگزاری  گزارش  به 

و  خبرنگاران  تلاش  از  زنجان  استان  عمومی  کتابخانه های 
فعالان رسانه ای در عرصه اطلاع رسانی تقدیر کرد.

مدیرکل کتابخانه های عمومی استان زنجان اطلاع رسانی امروز 
نقش  رسانه ها  امروز  افزود:  است،  برخوردار  بالایی  اهمیت  از 

مهمی در اطلاع رسانی و آگاهی دادن به مردم بر عهده دارند.

وی با اشاره به اهمیت مطالعه در کشور و لزوم بالا بردن میزان 
مطالعه گفت: در این زمینه رسانه ها می توانند نقش مهمی ایفا 
کنند و در راستای ترویج فرهنگ مطالعه در کشور نقش آفرینی 

کنند.
رضاخانی با بیان اینکه درحال حاضر ۱۰۰ باب کتابخانه عمومی 
در استان زنجان فعال است، تصریح کرد: از این تعداد  ۱۸ باب 
کتابخانه مشارکتی است و  ۳۵ باب کتابخانه در مناطق روستایی 

و چهار کتابخانه سیار در استان فعال است.
اینکه  بیان  با  زنجان  استان  عمومی  کتابخانه های  مدیرکل 
کتابخانه  هر  که  کنیم  برنامه ریزی  گونه ای  به  می کنیم  تلاش 
به فراخور نیاز اعضای خود خدماتی را ارائه دهد، افزود: برگزاری 
جمله  از  نیز  مختلف  اقشار  برای  آموزشی  مختلف  کلاس های 
برنامه های کتابخانه های عمومی استان است که در این زمینه 

فعالیت های خوبی در حال انجام است.
وی با اشاره به اینکه امروز خدمات مشاوره و آموزشی در حوزه 
خانواده در سطح کتابخانه های عمومی استان ارائه می شود، ادامه 
به  است؛  کار  در دستور  خانواده محور  کتابخانه های  ایجاد  داد: 
گونه ای که خانواده ها بتوانند برای رفع نیازهای فرهنگی شان به 

کتابخانه ها مراجعه کنند.

مدیرکل کتابخانه های عمومی استان زنجان :

رسانه ها نقش مهمی در ترویج فرهنگ مطالعه دارند

مدیرکل کتابخانه های عمومی استان قزوین :

نگهداری هزار و ۶۰۰کتاب ارزشمند در بخش 
نسخ خطی کتابخانه علامه رفیعی قزوین

مدیرکل کتابخانه های عمومی استان قزوین از وجود هزار ۶۰۰نسخه کتاب ارزشمند در 
کتابخانه عمومی علامه رفیعی قدیمی ترین کتابخانه قزوین خبر داد.

فاطمه محمدبیگی در بازدید کارشناس نسخ خطی نهاد کتابخانه های عمومی کشور در 
کتابخانه عمومی علامه رفیعی قزوین از بخش تخصصی نسخ خطی کتابخانه افزود: این 
بخش دارای ۶۴۵نسخه ی خطی،۷۹۵ کتاب چاپ سنگی و ۱۶۵ جلد کتاب چاپ سربی و 
در مجموع هزار و ۶۰۵نسخه کتاب ارزشمند است که قدیمی ترین نسخ های خطی موجود 
در این بخش می توان به منطق الطیر عطار متعلق به سال ۹۵۰ ه.ق، المقاصد فی شرح 
القواعد متعلق به سال ۹۶۴ ه ق و غررالحکم و دررالحکم متعلق به سال ۹۶۸ ه ق اشاره 
ارزشمندی  نسخه های  نیز  سنگی  چاپ  کتاب های  بین  در  همچنین  داد:  ادامه  کرد.وی 
وجود دارد که به دلایل گوناگون همچون منحصر به فرد بودن و قدمت داشتن از ارزش 

بسیاری برخوردار هستند.
محمدبیگی با اشاره به اهدای کتب ارزشمند خطی و سنگی توسط شهروندان به کتابخانه، 
قزوینی  کتابخانه شخصی علامه لامع  از  این بخش  در  موجود  کتاب های  بیشتر  افزود: 
هستند که پس از وفات ایشان توسط فرزندان علامه به کتابخانه اهدا شده اند و همچنین 
فرزندان علامه رفیعی قزوینی نیز کتبی ارزشمند از ایشان به کتابخانه اهدا کرده اند.وی 
یادآور شد: در بخش نسخ خطی کتابخانه عمومی علامه رفیعی قزوین حفاظت و نگهداری 
از منابع خطی و چاپ سنگی براساس آخرین استاندارهای موجود انجام می شود و برای 
بهسازی این فضا نیز توسط اداره کل امور کتابخانه های نهاد کتابخانه های عمومی کشور 

برنامه ریزی هایی انجام شده است.
رضا محمودپور کارشناس نسخ خطی نهاد کتابخانه های عمومی کشور نیز پس از بازدید از 
این بخش با اشاره به اهمیت نسخه های خطی گفت: نسخه های خطی گنجینه ای ارزشمند 
ارزنده ترین  و  بهترین  آثار  این  کرد  اذعان  باید  و  هستند  ملی  اقتدار  و  هویت  بیانگر  و 
بارزترین نشانه طرز فکر مردم هر مملکت  نیز  باستانی و تمدن قومی و  نماینده میراث 
و دیار محسوب می شود.محمودپور افزود: کتب خطی ارزش های فراوان تاریخی ، علمی، 
اقتصادی، سیاسی، اجتماعی، فرهنگی و دینی دارند، تحقیق و بررسی و تصحیح این آثار 

ما را به دنیای گذشتگان وارد می کند.
وی خاطرنشان کرد: نسخ خطی حامل دانش پیشینیان به نسلهای بعدی است و برای حفظ 

آن به همکاری و بسیجی جمعی نیاز است.

آگهی  مناقصه
 از طریق سامانه ستاد
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نوبت اول : 1402/05/24 )سه شنبه( و نوبت دوم : 1402/06/01 )چهارشنبه(

ت اول
نوب

شهرداری فردیس   

رای قابل پژوهش 
آقای مهران کاظمی سیقلی با شماره پرسنلی 94012860 
 بدین وسیله به استناد ماده 73 قانون آئین دادرسی مدنی، 
 1401/07/18 مورخ   1424 شماره  پژوهش  قابل  رای 
صادره از هیات بدوی رسیدگی به تخلفات اداری کارمندان 

آموزش و پرورش استان البرز به شما ابلاغ میگردد. 
جهت  آگهی  این  انتشار  تاریخ  از  پس  ماه  یک  است  لازم 
خود  محل خدمت  اداری  امور  کارشناسی  به  رای  دریافت 

مراجعه نمایید.
قانونی  اقدامات  مراجعه،  عدم  صورت  در  است  بدیهی 

معمول خواهد شد

مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی  استان البرز :

محوطه کاخ مروارید مهرشهر به زودی بازگشایی می شود

»زمین های مسلح« به چاپ دوم رسید

مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی  استان 
البرز از بازگشایی محوطه کاخ مروارید مهرشهر در آینده 

نزدیک خبرداد.
در  حاشیه هایی  اخیرا  اینکه  به  اشاره  با  خاکی  رحیم 
ایجاد شده گفت:  مروارید  بودن محوطه کاخ  بسته  مورد 
در  ضابطه مندی  و  درست  های  توصیه  البرز  دادستانی 
مروارید  فرهنگی محوطه کاخ  مدیریت  مباحث  خصوص 
ارائه  به خصوص در بحث رویدادهای فرهنگی و هنری 
از  استفاده  با  است  تلاش  در  کل  اداره  این  که  کرده اند 

محقق  را  فوق  اهداف  جمعی  خرد  و  مدیریتی  ابزارهای 
سازد. مدیرکل میراث  فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی  
البرز  دادستان  دستور  و  تأکیدات  به  اشاره  با  البرز  استان 
مبنی بر ضرورت بهینه سازی مدیریت رویدادهای فرهنگی 
و ایمن سازی کاخ در جریان مرمت گفت: جهت تحقق 
و  فرهنگی  نظران  صاحب  از  مرکب  شورایی  امر  این 
کاخ  محوطه  رویدادهای  اجرای  جریان  بر  نمایشگاهی 

مروارید سیاست گذاری و نظارت خواهد داشت.
ساختمان  از  بخش هایی  اینکه  به  توجه  با  گفت:  خاکی 

کاخ مروارید مورد مرمت و بازسازی قرار گرفته است، به 
مرمت  بهینه  مدیریت  و  ایمن سازی  کارگاه،  تجهیز  دلیل 
بخش هایی از ساختمان اصلی، مجموعه تا اطلاع ثانوی 
تعطیل شده که پس از تکمیل مراحل تجهیز، محوطه کاخ 

به زودی بازگشایی می شود.
و  اخبار  از  درست  اطلاع رسانی  ضرورت  بر  تأکید  با  او 
و  خبرنگاران  از  گردشگری  و  میراث فرهنگی  رویدادهای 
مبادی  از  را  اطلاعات صحیح  تا  خواست  رسانه  اصحاب 

روابط عمومی اداره کل استان البرز پیگیری کنند.

کتاب »زمین های مسلح« نوشته گلعلی بابایی توسط نشر ۲۷ بعثت 
به چاپ دوم رسید.

کتاب »زمین های مسلح« نوشته گلعلی بابایی به تازگی توسط نشر 
۲۷ بعثت به چاپ دوم رسیده است.این کتاب از نظر بازه زمانی از 
)ع(  مسلم بن عقیل  کوهستانی  عملیات  خاتمه  و   ۶۱ پاییز  ابتدای 
شروع می شود و تا پایان خونین نبرد والفجر ۱ در روزهای پایانی 
فروردین ۶۲ ادامه پیدا می کند.تدوین کارنامه عملیاتی لشکر ۲۷ در 

حوزه یگان نویسی، پاییز سال ۷۵ بر اساس طرحی از حسین بهزاد و 
گلعلی بابایی آغاز شد و اولین کتاب آن با عنوان »همپای صاعقه« 
منتشر شد که درباره تشکیل تیپ ۲۷ و حضورش در عملیات های 
فتح المبین و بیت المقدس و پس از آن حضور تیپ ۲۷ در سوریه و 
لبنان بود. »همپای صاعقه« در واقع کارنامه عملیاتی لشکر ۲۷ از 

بدو تشکیل تا پایان فرماندهی احمد متوسلیان بر آن است.
عملیات  در   ۲۷ لشکر  حضور  درباره  متقابل«  »ضربت  کتاب های 

رمضان، »کوهستان آتش« درباره حضور در عملیات های والفجر ۳، 
۴ و ۵ و »شراره های خورشید« درباره حضور در عملیات خیبر منتشر 
کارنامه  از  چهارم  جلد  مسلح«  »زمین های  ترتیب،  این  به  شدند. 
عملیاتی لشکر ۲۷ است اما از نظر ترتیب چاپ، پنجمین کتابی است 
اول  شد.چاپ  چاپ   ۲۷ حماسه  جلدی   ۱۰ مجموعه  قالب  در  که 
بازار نشر عرضه شد و  به  آذرماه سال ۱۴۰۱  »زمین های مسلح« 

حالا نسخه های چاپ دومش منتشر شده اند.

شناسه آگهی : ۱۵4۷60۷
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ورزش  شماره ۷۱30۸
سه شنبه
24 مرداد ۱402 

مدیرکل ورزش و جوانان استان البرز :

مسؤولان حمایت کنند، شهدای رزکان در البرز 
ماندگار می شود

مدیرکل ورزش و جوانان استان البرز، گفت: تیم شهدای رزکان با حمایت مسوُولین در 
استان البرز ماندگار می شود.

تیم  انتقال  خصوص  در  کرج،  در  البرز،  استان  جوانان  و  ورزش  مدیرکل  فروغی،  بهزاد 
البرز  استان  و جوانان  ورزش  اداره  در بخش خصوصی  تهران، گفت:  به  رزکان  شهدای 
نمی تواند وارد شود.فروغی ادامه داد: پیگیر این موضوع بودیم تا مشکلات را برطرف کنیم 
و تیم شهدای رزکان در استان البرز بماند.فروغی با بیان اینکه جلسه ای با حضور استاندار، 
مسوُولین مربوطه، مدیرعامل تیم شهدای رزکان و پیشکسوتان ورزش، برگزار شد، افزود: 

این جلسه به منظور ایجاد راهکار برای ماندگاری تیم شهدای رزکان برگزار شد. 
وی ادامه داد: تیم شهدای رزکان با حمایت مسوُولین در استان البرز ماندگار می شود.

مدیر فنی تیم فوتبال شمس آذر قزوین با بیان اینکه 
درخشان  حضور  به  ما  بازیکنان  و  فنی  کادر  مالکان، 
تیمی  آذر  شمس  کنند،گفت:  می  فکر  برتر  لیگ  در 
اول خود  دیدار  در  است،گفت:  بزرگ  با خواسته های 
با  باید  و  بودیم  بدشانس  خوزستان  استقلال  مقابل 

اختلاف سه گل برنده این بازی می شدیم.
مجید رضایی افزود: شمس آذر برای فصل جدید چند 
تیم  در  بازی  سابقه  که  انگیزه  با  و  باکیفیت  بازیکن 
های مختلف لیگ برتر را دارند جذب کرد، ضمن آنکه 
تلاش شد تا بازیکنانی که فصل قبل عملکرد خوب و 

تاثیرگذاری داشتند را نیز حفظ شوند.
با  و  جوان  نسبتا  تیمی  آذر  اینکه شمس  بیان  با  وی 
تیم  کرد:  خاطرنشان  است،  جنگندگی  بالای  روحیه 
برتر  لیگ  در  درخشان  نمایش  ارایه یک  دنبال  به  ما 
است البته باید توجه داشت که سطح لیگ برتر با لیگ 
یک بسیار متفاوت است، در لیگ برتر بیشتر بازیکنان 
باکیفیت و با تجربه هستند و هرکدام چندین سال در 

سطح اول فوتبال باشگاهی فعالیت کرده اند.
با  ادامه  در  قزوین  آذر  شمس  فوتبال  تیم  فنی  مدیر 
اشاره به شروع خوب این تیم در لیگ برتر، اضافه کرد: 
در بازی اول مقابل استقلال خوزستان در شرایطی که 
میهمان بودیم و بازی در هوای گرم اهواز بسیار دشوار 
بود، بسیار خوب ظاهر شدیم و می توانستیم بازی را با 

اختلاف سه گل پیروز باشیم.
این  بازیکنان ما در  ادامه داد: موقعیت های زیاد  وی 
در  نیز  خوزستانی  حریف  و  نشد  گل  به  تبدیل  دیدار 
دقیقه ۹۰ از تنها موقعیت خود که بر اثر اشتباه فردی 
بدست آمد نهایت استفاده را کرد و بازی را به تساوی 
کشاند.مدیر فنی تیم فوتبال شمس آذر قزوین یادآور 
شد: خیلی ها فکر می کردند در نیمه دوم بازیکنان ما 
به دلیل گرمای زیاد اهواز از لحاظ بدنی افت کنند اما 
این  فصل  پیش  خوب  بدنسازی  و  تمرینات  دلیل  به 

بهتری  نیمه کیفیت  این  اتفاق رقم نخورد و حتی در 
را از خود به نمایش گذاشتند.رضایی در خصوص دیدار 
سردار  ورزشگاه  در  برتر  لیگ  دوم  هفته  در  هوادار  با 
آزادگان قزوین نیز گفت: بازی هوادار را آنالیز کرده ایم 
و به نقاط ضعف و قوت این تیم آشنا هستیم، هوادار 
در دیدار اول خود مقابل مس رفسنجان نمایش چندان 
نبود  آنها  بان  دروازه  درخشش  اگر  و  نداشت  خوبی 
مقابل مسی ها شکست می خورد.مدیر فنی تیم فوتبال 
خورده  رقم  اتفاقات  با  داد:  ادامه  قزوین  آذر  شمس 
)انصراف شهرداری همدان از شکایت علیه شمس آذر( 
انگیزه بازیکنان برای دیدار با هوادار بیشتر شده است 
و فکر می کنم کسب سه امتیاز شیرین در این بازی 
خانگی دور از انتظار نباشد.وی در رابطه با حواشی پیش 
آمده برای شمس آذر و کسر ۶ امتیاز منفی برای این 
بازیکنان،  تاثیر آن بر روی روحیه  تیم در ۲ مرحله و 
تصریح کرد: مدیریت و تیم پشتیبان باشگاه این مساله 
بر کار  تاثیری  تا کمترین  را به خوبی مدیریت کردند 
فنی و نمایش بازیکنان نداشته باشد و این مساله را در 

دیدار با استقلال خوزستان شاهد بودیم.

رضایی با دعوت از ورزشدوستان قزوینی برای حضور 
در ورزشگاه و تشویق شمس آذر در بازی های لیگ 
قزوین  طولانی  مسیر  که  هوادارانی  از  فت:  برتر،گ 
کردند  طی  خود  شهر  تیم  تشویق  برای  را  اهواز  تا 
عده  خوزستان  استقلال  با  بازی  در  کنم،  می  تشکر 
فهیم  تماشاگران  اما  کردند  ادبی  بی  تماشاگرنما  ای 
قزوینی با رفتار خوب خود فرهنگ بالای خود را نشان 
دادند که امیدواریم این روند را در بازی های خانگی 

نیز شاهد باشیم.
با  توانند  می  قزوینی  تماشاگران  اینکه  بیان  با  وی 
برتر  لیگ  در  الگو  یک  خود  غنی  فرهنگ  نمایش 
شعارهای  برخی  سردادن  زمان  امروزه  افزود:  باشند، 
قدیمی برای تاثیرگذاری روی حریف گذشته است، ما 
باید به تماشاگران و بازیکنان و کادر تیم حریف احترام 
آن  تماشای  از  و  برگردیم  فوتبال  اصل  به  و  بگذاریم 
لذت ببریم، در این زمینه باشگاه شمس آذر قدم های 
خوبی را برداشته است و امیدواریم با کمک رسانه ها 
الگو  باشگاه  یک  به  زمینه  این  در  سازی  فرهنگ  و 

تبدیل شویم.

مدیر فنی تیم فوتبال شمس آذر قزوین :

شمس آذر تیمی با خواسته های بزرگ است

آگهی فقدان سند مالکیت
شده  تصدیق  استشهادیه  برگ  دو  تسلیم  ضمن  ناصری  حقیقت  یداله  آقای 
اعلام نموده است که تعداد 1 جلد سند مالکیت تک برگی ششدانگ یکدستگاه 
آپارتمان به مساحت 105.01 متر مربع قطعه 3 تفکیکی پلاک 5505 فرعی از 
167 اصلی مفروز و مجزی شده 482 فرعی از اصلی مذکور واقع در اراضی 
حوزه ثبتی شهرستان کرج به شماره چاپی 452594 بنام یداله حقیقت ناصری 
صادر گردیده و اکنون مالک تقاضای صدور سند مالکیت المثنی ششدانگ پلاک 
مرقوم را نموده است. لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی به ماده 120 
آئین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود تا چنانچه کسی مدعی وجود 
سند مالکیت نزد خود و یا انجام معامله نسبت به ملک مذکور باشد از تاریخ 
انتشار این آگهی به مدت ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت 
به این اداره تسلیم تا وفق مقررات عمل گردد بدیهی است چنانچه ظرف مدت 
مقرر اعتراضی واصل نشود و یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند 

مالکیت المثنی طبق مقررات به متقاضی تسلیم خواهد شد.م / الف 655
حسین رضا نوری شاد-رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه سه کرج

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

 برابر رای شماره 140160331010005045 هیات اول /دوم موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
فردیس تصرفات مالکانه بلا معارض متقاضی آقای سعید وهبی ذاتی فرزند حسن به شماره 
شناسنامه 312 صادره ازتهران دردو سهم مشاع از هفت سهم ششدانگ یک قطعه زمین 
با بنای احداثی به مساحت 205/80  متر مربع از پلاک 558 فرعی از 163 اصلی واقع در 
فردیس   خریداری از مالک رسمی آقای مرحوم حسن وهبی ذاتی محرز گردیده است .لذا 
به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید, 
تقدیم  به مراجع قضایی  را  اعتراض, دادخواست خود  تسلیم  تاریخ  از  ماه  ظرف مدت یک 
نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات  

سند مالکیت صادر خواهد شد . 1988
تاریخ انتشار نوبت اول:1402/05/24   
تاریخ انتشار نوبت دوم:1402/06/08

مهتاب هاشمی رئیس ثبت واسناد واملاک فردیس

آگهی اخطار
به اطلاع میرساند: همسر شما خانم فریده آذرخش جهت اجرای 
دادنامه به شماره 140201390000086116 به این دفتر مراجعه 
انصراف  جهت  اینجانب  تلاش  نمودند  را  طلاق  ثبت  تقاضای  و 
از  قانون حمایت  اجرای  لذا در  از طلاق موثر واقع نشد  نامبرده 
خانواده به شما اخطار میگردد ظرف مدت یک هفته از تاریخ ابلاغ 
این اخطاریه جهت اجرای دادنامه به دفترخانه مراجعه نمایید و یا 
در صورت وجود مانع شرعی یا قانونی مراتب را کتبا اعلام نمایید.

قانونی  و  شرعی  ضوابط  و  مقررات  برابر  صورت  این  غیر  در   
نسبت به اجرای دادنامه اقدام می گردد.

سردفتر ازدواج 74 و طلاق کرج
اصغر ارادتمند

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

 برابر رای شماره 140160331010005047 هیات اول /دوم موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
فردیس تصرفات مالکانه بلا معارض متقاضی آقای وحید وهبی ذاتی فرزند حسن به شماره 
شناسنامه 8757 صادره ازتهران در دو سهم مشاع از هفت سهم ششدانگ یک قطعه زمین 
با بنای احداثی به مساحت 205/80  متر مربع از پلاک 558 فرعی از 163 اصلی واقع در 
فردیس   خریداری از مالک رسمی آقای مرحوم حسن وهبی ذاتی محرز گردیده است .لذا 
به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید, 
تقدیم  به مراجع قضایی  را  اعتراض, دادخواست خود  تسلیم  تاریخ  از  ماه  ظرف مدت یک 
نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات  

سند مالکیت صادر خواهد شد . 2014
تاریخ انتشار نوبت اول:1402/05/24   
تاریخ انتشار نوبت دوم:1402/06/08

مهتاب هاشمی رئیس ثبت واسناد واملاک فردیس

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

 برابر رای شماره 140160331010005046 هیات اول /دوم موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
به  حسن  فرزند  ذاتی  وهبی  منصوره  خانم  متقاضی  معارض  بلا  مالکانه  تصرفات  فردیس 
شماره شناسنامه 4483 صادره ازتهران در یک سهم مشاع از هفت سهم ششدانگ یک قطعه 
زمین با بنای احداثی به مساحت 205/80  متر مربع از پلاک 558 فرعی از 163 اصلی واقع 
در فردیس   خریداری از مالک رسمی آقای مرحوم حسن وهبی ذاتی محرز گردیده است 
.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید, 
تقدیم  به مراجع قضایی  را  اعتراض, دادخواست خود  تسلیم  تاریخ  از  ماه  ظرف مدت یک 
نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات  

سند مالکیت صادر خواهد شد . 2012
تاریخ انتشار نوبت اول:1402/05/24   
تاریخ انتشار نوبت دوم:1402/06/08

مهتاب هاشمی رئیس ثبت واسناد واملاک فردیس

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

 برابر رای شماره 140160331010005044 هیات اول /دوم موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
فردیس تصرفات مالکانه بلا معارض متقاضی آقای حمید رضا وهبی ذاتی فرزند حسن به 
شماره شناسنامه 1735 صادره ازتهران دردو  سهم مشاع از هفت سهم ششدانگ یک قطعه 
زمین با بنای احداثی به مساحت 205/80  متر مربع از پلاک 558 فرعی از 163 اصلی واقع 
در فردیس  خریداری از مالک رسمی آقای مرحوم حسن وهبی ذاتی محرز گردیده است 
.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید, 
تقدیم  به مراجع قضایی  را  اعتراض, دادخواست خود  تسلیم  تاریخ  از  ماه  ظرف مدت یک 
نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات  

سند مالکیت صادر خواهد شد . 2013
تاریخ انتشار نوبت اول:1402/05/24   
تاریخ انتشار نوبت دوم:1402/06/08

مهتاب هاشمی رئیس ثبت واسناد واملاک فردیس

شناسه آگهی : ۱۵4۷632

سرمربی تیم ملی فوتبال بانوان :

بانوان فوتبالیست پیشرفت قابل ملاحظه ای داشتند
سرمربی تیم ملی فوتبال بانوان گفت:بازیکنانم به لحاظ بدنی پیشرفت قابل ملاحظه ای کردند و در 

اردو تمرینات پرفشار بدنی و سرعتی دارند.
به گزارش خبرگزاری مهر به نقل از فدراسیون فوتبال، مریم آزمون درباره روند آماده سازی بازیکنان 
به منظور حضور در مرحله دوم مقدماتی  ایران  بانوان  فوتبال  تیم ملی  آماده سازی  اردوی  گفت: 
المپیک که آبان ماه در شهر »پرث استرالیا« برگزار می شود را با حضور ۲۵ بازیکن از ۱۳ مردادماه 
در بندرانزلی به مدت ۸ روز برگزار کردیم. اردوی انزلی در شرایطی دور از کمپ تیم ملی برگزار شد. 
بازیکنان بعد از صعود از مرحله اول با هماهنگی هایی که بین فدراسیون و بانک عامل صورت گرفت 
برای اولین بار یک حمایت خاص را فوتبال بانوان تجربه کردند. به نظرم اختصاص پاداش بعد از 
صعود و تدارک یک اردوی فوق العاده در انزلی باعث شد انگیزه های کادر و بازیکنان تقویت شود و 

این مساله روی تمرینات و کار فنی ما هم بسیار تأثیر گذار بود.
وی اضافه کرد: در مسابقات پیش رو با استرالیا، چین تایپه و فیلیپین هم گروه هستیم و در این اردو 
خواستیم در شرایط متفاوت تر از مرکز ملی فوتبال، بازیکنان حضور پیدا کنند. تمرینات آماده سازی 
را در دو نوبت صبح و بعدازظهر زیر نظر کادر فنی در قالب تمرینات تاکتیکی، آنالیز و بدنسازی انجام 
دادیم. همچنین در جلسات بدنسازی تمرینات پیشگیری از آسیب را برگزار کردیم. خدا را شکر یکی 
از بهترین اردوها را به لحاظ فنی برگزار کردیم چون بعد از یک بازی دوستانه همیشه مسائل مختلفی 
مورد تحلیل و ارزیابی قرار می گیرد. تیم ملی روسیه بسیار تیم خوب و قدرتمندی بود و باعث شد تیم 
ما یک محک خوب بخورد باید شرایط تمرینات را در جهتی پیش ببریم که بتوانیم مقابل تیم های 

قوی مدل بازی و ساختار دفاعی و حمله سریع مان را به شکل های مختلف تمرینی اجرا کنیم.
سرمربی تیم ملی فوتبال بانوان خاطر نشان کرد: در این اردو سعی کردیم نقاط ضعف تیم را برطرف 
با امکانات  بازیکنان ایجاد کنیم. خوشبختانه توانستیم اردوی خوبی  و هماهنگی تاکتیکی در بین 
مناسب برای ملی پوشان فراهم کنیم. کار فشرده ای در پیش داریم و باید از زمان باقیمانده به بهترین 
شکل استفاده کنیم. بازیکنانم به لحاظ بدنی پیشرفت قابل ملاحظه ای کردند و در این اردو تمرینات 
پرفشار بدنی و سرعتی را داشتیم و ریکاوری های خوبی انجام دادیم. در مجموع داریم به سمتی 
می رویم که به آن شکل تیمی و آمادگی نسبی برای حضور در مرحله دوم برسیم. رقیبان ما در سطح 

بسیار بالایی فوتبال بازی می کنند و در حال حاضر در جام جهانی زنان حضور دارند. 
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صفحه۸

سند مالکیت برای ۶۷۱ هکتار زمین دولتی در طالقان صادر شد
رییس اداره راه و شهرسازی شهرستان طالقان استان البرز از صدور سند مالکیت ثبتی برای ۶۷۱ 

هکتار از اراضی دولتی در این شهرستان خبر داد.
مهدی زارع کار افزود: صیانت از بیت المال و پیشگیری از دخل و تصرف غیرمجاز مهمترین 
اهداف صدور سند ثبتی برای اراضی دولتی است.وی بیان کرد: این اراضی در هفت پلاک و ۶۹ 
قطعه دارای سند ثبتی شد.رییس اداره راه و شهرسازی طالقان گفت: اراضی دولتی طالقان در 
چارچوب قانون مشخص و نشانه گذاری شده است.شهرستان ۱۰۰ هزار نفری طالقان یکی از 

قطب های گردشگری استان البرز است.

مشتریان لینک های مشکوک با عنوان پیام پستی را باز نکنند
مدیرکل پست استان البرز ضمن هشدار به کاربران پستی از آنها خواست پیامک جعلی و لینک 

های الوده با عنوان پیام پستی را باز نکنند.
رضا حمید پو اظهار کرد: طی روزهای گذشته مشاهده شده عده ای با سرشماره های شخصی و 
با بهره گیری از تصویر ماموران پست اقدام به ارسال پیامک می کنند.وی اضافه کرد: این افراد 
به بهانه اینکه مشتری دارای مرسوله ابلاغ قضایی است، اقدام به ارسال پیامک حاوی لینک هایی 
جهت مشاهده ابلاغیه کردند. وی خاطرنشان کرد: ماموران شرکت ملی پست هیچگونه پیامکی 
پور گفت:  ارسال نمی کنند.حمید  برای مشتریان  واریز وجه  یا  لینک و  ابلاغیه،  ارسال  بر  مبنی 

شهروندان در صورت مشاهده اینگونه پیامک ها به هیچ عنوان روی لینک ها کلیک نکنید.

در  زراعی  اراضی  از  هکتار   ۲۷۰ کاربری  غیرمجاز  تغییر  با  مقابله 
چهارباغ

دادستان عمومی و انقلاب چهارباغ از مقابله با تغییر غیرمجاز کاربری اراضی زراعی به وسعت 
۲۷۰ هکتار در روستاهای »زکی آباد« و »خیرآباد« خبر داد.

این  اراضی ۲۷۵ هزار میلیارد ریال است.وی اضافه کرد:  این  ارزش  اظهار کرد:  شاپور صفری 
آزادسازی ها در روستاهای »زکی آباد« و »خیرآباد«، این شهرستان و در راستای اجرای تبصره ۲ 
ماده ۱۰ قانون حفظ کاربری اراضی زراعی و باغ ها اجرا شد.دادستان عمومی و انقلاب چهارباغ 
با بیان اینکه موارد متعددی از تغییر غیرمجاز کاربری در این آزادسازی اعمال قانون شده است 

گفت: چندین بنا، دیوارکشی، قطعه بندی و محوطه سازی به وضع سابق برگردانده شد.

تهیه ۷ رام قطار در دستور کار مدیریت شهری کرج قرار دارد
رییس کمیسیون عمران و حمل ونقل شورای اسلامی شهر کرج نیز با بیان اینکه اکنون قطعه 
نخست خط ۲ قطار شهری کرج با یک رام قطار در حال خدمات رسانی رایگان به شهروندان 

است، گفت: رام دوم قطار شهری ظرف ۴۵ روز آتی به این خط ملحق خواهد شد.
علیرضا رحیمی، عضو شورای شهر کرج، در حاشیه بازدید میدانی از خط رجایی شهر و شهید 
رام   ۷ خرید  برای  پیگیریهایی  گفت:  شد،  انجام  شهر  شورای  اعضای  حضور  با  که  سلطانی 
قطارجدید با وزارت کشور انجام شده و این موضوع توسط مدیریت شهری در حال پیگیری است. 
خرید  برای  نهایی  توافقات  افزود:  کرج،  شهر  شورای  نقل  و  حمل  و  عمران  کمیسیون  رییس 
تجهیزات برقی و سیگنالینگ مورد نیاز برای راه اندازی خط ۲ قطار شهری بین چهار راه طالقانی 
و ایستگاه شهید سلطانی اقدام شد. رحیمی با اشاره به فرایند اختصاص زمین در حاشیه دانشگاه 
خوارزمی برای دپو و مرکز نگهداری و تعمیرات و تجهیزات و رامهای قطار شهری کرج، بیان 
کرد: با حمایت دولت و استانداری البرز اکنون تامین ۱۳ هکتار زمین برای این امر در حال نهایی 

شدن و تحویل است.

استفاده از ظرفیت مشارکت های مردمی باعث هرچه باشکوه تر
برگزار شدن اربعین حسینی می شود

فاطمه منعمی نقش مواکب و هیآت مذهبی به عنوان مراکز فرهنگی - مردمی را بسیار مهم 
خواند و گفت: استفاده از ظرفیت مشارکت های مردمی باعث هرچه باشکوه تر برگزار شدن اربعین 
حسینی می شود.عضو شورای شهر کرج گفت: عزاداری سید الشهداء در لوح شیعیان نگاشته شده 

است؛ همچنین برگزاری تکایا و مواکب برخاسته از دل عاشقان آن حضرت است.
وی افزود: شهرداری باید با اتخاذ ساز و کاری مناسب مشارکت های مردمی را مدیریت کرده تا 
نحوه همکاری با داوطلبان برپایی مواکب خصوصا در دهه اول صفر مشخص شود. منعمی بیان 
کرد: با توجه به اینکه اخذ مجوز برپایی موکب در اختیار دیگر سازمان ها و نهادها است لذا در این 
بین نقش مدیریت شهری و نحوه حمایت از این مراکز باید کاملا شفاف و مشخص باشد تا شاهد 
نهادها گفت: شایسته  از مفاد گزارش کار برخی  انتقاد  با  باشیم.وی  باشکوهی  اربعین  برگزاری 
نیست سیاست ها، اجرا و تخصیص بودجه در امور فرهنگی - مذهبی به دوش مدیریت شهری 
باشد ولی برخی نهادها از آن به عنوان گزارش عملکرد خود یاد کنند.منعمی در بخش دیگری 
از سخنانش به نظام نامه فرهنگی اشاره کرد و افزود: تهیه و تنظیم نقشه راه فرهنگی با پاره ای 
ایرادات قانونی مواجه است لذا مدیریت شهری با تدبیر مناسب و صرف وقت کافی به رفع ایرادات 

آن بپردازد تا به مرحله اجرا برسد.

اجرای عملیات آسفالت زمین ورزشی روباز در بوستان جهان
سرپرست منطقه ۹ شهرداری کرج از اجرای عملیات آسفالت زمین ورزشی روباز بوستان جهان 
واقع در چهارراه طالقانی خبرداد.مصطفی خدابین از اجرای عملیات آسفالت زمین ورزشی روباز 
بوستان جهان واقع در چهارراه طالقانی به متراژ ۳۵۰ متر مربع وبا صرف  ۷۰ تن خبرداد.خدابین  
با بیان اینکه بهسازی و ساماندهی فضاهای ورزشی نقش به سزایی در توسعه و گسترش ورزش 
در جامعه دارد، افزود: سعی داریم با ایجاد زیرساخت های لازم، گام های مناسبی در جهت حفظ، 

انسجام، وحدت و نشاط در بحث فعالیت های ورزشی برداریم.

اصلاح و بهسازی معابر و خیابان های شهرگرمدره
 همزمان با آغار نهضت آسفالت، اصلاحات اساسی در گذرهای شهری در دستور کار قرار گرفت.

به گزارش واحد خبر روابط عمومی شهرداری گرمدره، طرح اصلاحات هندسی، جدول و زیرسازی 
اداره طرح های عمرانی شهرداری گرمدره قرار گرفت. توسعه  برخی معابر شهر در دستور کار 
و اصلاح زیرساخت ها از جمله معابر شهر ، توجه شهرداری به سیما و منظرشهری را قلمداد 
می کند. خیابان ها و معابر شهر از مهم ترین زیرساخت های شهری به شمار می آیند. اصلاح و 
بهبود این تسهیلات علاوه بر افزایش زیبایی شهر، به ارتقاء رفاه و ایمنی شهروندان نیز کمک 
می کند. همچنین، توجه به ترافیک و نقل و انتقال عمومی نیز در اصلاح خیابان ها و معابر حائز 

اهمیت است.

شهردار شهر جدید مهستان گفت: چشم انداز جمعیتی 
گرفته  نظر  در  شهر  این  برای  نفر  هزار   ۵۰۰ از  بیش 

شده است.
جمع  در  گلرخی  علی  میهن:  آرمان   - قادری  آمنه 

خبرنگاران  گفت: برآوردها با توجه به آمار غیررسمی، 
جمعیت فعلی شهرجدید مهستان را ۱۳۰ هزار نفر نشان 

می دهد.
وی بیان کرد: متروی شهر مهستان  از پتانسیل خوبی 

برخوردار است اما متاسفانه تا به امروز از این پتانسیل 
آن  از  نتوانستند  شهروندان  فنی،  مشکلات  دلایل  به 

استفاده کنند.
های  دغدغه  جدید  شهرهای  در  داد:  ادامه  گلرخی   
و  است  متفاوت  قدیم  شهرهای  به  نسبت  شهروندان 
شده  طراحی  شطرنجی  صورت  به  مهستان  شهرجدید 
حوزه  در  که  خدماتی  شده  باعث  امر  همین  بطوریکه 
داده می شود صرفا مختص همان منطقه  نقل  و  حمل 

و محله باشد.
نقل  و  حمل  کرد:  بیان  مهستان  جدید  شهر  شهردار 
ناوگان  طریق  از  شهری  بین  و  شهری  درون  عمومی 
عمومی در دستور کار قرار دارد و به زودی هفت دستگاه 
شهروندان  تا  شد  خواهد  اضافه  حوزه  این  به  اتوبوس 
بتوانند در کمترین زمان ممکن و به بهترین شکل آن از 

این خدمات بهرمند شوند.
وی  گفت: روزانه در شهر مهستان ۳۵ تن زباله تولید 
می شود و این میزان از زباله به مرکز جمع آوری زباله در 

»حلقه دره« انتقال داده می شود.

شهردار شهر جدید مهستان :

چشم انداز جمعیتی مهستان ۵۰۰ هزار نفر است

معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری البرز :

ساماندهی گلزار شهدای امامزاده 
محمد)ع( دراولویت باشد 

سخنگوی شورای اسلامی شهر کرج :

پروژه متروی کرج با مشکل 
کمبود سیمان مواجه است

معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری البرز از اداره کل اوقاف استان خواست 
برنامه عملیاتی ساماندهی گلزار شهدای امامزاده محمد )ع( در اولویت باشد. 

احمد افضلی با بیان این مطلب در کارگروه گلزار شهدای استان البرز که در سالن 
معاونت عمرانی برگزار شد، اظهار داشت: طرح ساماندهی گلزار شهدای امامزاده 

محمد با سرعت بیشتری دنبال شود. 
وی افزود: با توجه به اهمیت ویژه اجرای پاکسازی و نظافت محیطی و نگهداری 
ارتقای سلامت شهروندان، طرح  امامزاده ها در راستای حفظ و  فضای سبز در 
پاکسازی و نظافت ونگهداری از فضای سبز و تجهیزات مورد نیاز از جمله نیکمت 

و .... در گلزار شهدای امامزاده محمد )ع(  توسط شهرداری کرج تامین گردد. 
افضلی تصریح کرد: همچنین مقرر شد شرکت توزیع برق روشنایی معابر گلزار 

شهدای امامزاده محمد)ع( را تامین نماید. 
معاون استاندار اضافه کرد: در این نشست مقرر شد شرکت توزیع برق استان و 
نیز شرکت آبفای استان نسبت به تامین انشعاب برق و آب گلزار شهدای امامزاده 

عبداله)ع( و محمد شهراقدام نمایند.

سخنگوی شورای اسلامی شهر کرج گفت: کمبود سیمان به یکی از مشکلات پروژه قطار 
شهری کرج تبدیل شده است.

عمار ایزدیار با اشاره به مرحله ریل گذاری ادامه خط ۲ قطار شهری کرج بین چهار راه 
طالقانی و میدان شهید سلطانی کرج اظهار کرد: به رغم تلاش های شبانه روزی گروه های 
فنی و مهندسی، اکنون کمبود سیمان برای تامین بتن به یکی از مشکلات پروژه تبدیل 

شده که امیدواریم با کمک مسئولان کشوری و استانی مرتفع شود.
وی با اشاره به فعالیت کارگاه های متعدد در خط ۲ قطار شهری کرج توضیح داد: تا پایان 
امسال تلاش ها بر این است تا فعال سازی ایستگاه شهید سلطانی کرج  مسافران متروی 
تهران به هسته مرکزی کرج انتقال یابند و ترافیک ورودی شرقی کرج روان سازی شود.

ایزدیار در ادامه با اشاره به وضعیت مالی پروژه قطارشهری کرج اذعان کرد: قرار است 
امسال یک هزار میلیارد تومان از محل مصوبات سال ۱۴۰۰ و فروش اوراق سال ۱۴۰۱ 

به پروژه خط ۲ قطار شهری کرج تزریق شود.
وی یادآور شد: اکنون در مجموع شورا و شهرداری کرج در تلاش هستند تا با سرعت، 
بار خدمات  زیر  به  شورا  دوره ششم  پایان  تا  را  کرج  قطار شهری   ۲ عمده خط  بخش 

شهری ببرند.

نیم نگاه

رئیس کمیسیون سلامت، محیط زیست و خدمات شهری شورای اسلامی شهر کرج :

سازه های نا ایمن معلول ساخت و ساز غیر مجاز،توزیع نامتوازن
 جمعیت و شهرسازی بی قاعده است

خدمات  و  زیست  محیط  سلامت،  کمیسیون  رئیس 
یا  تخریب  گفت:  کرج  شهر  اسلامی  شورای  شهری 
ایمن  نا  های  سازه  یا  زمین  رانش  بهانه  به  بنا  ریزش 
نامتوازن  مجاز،توزیع  غیر  ساز  و  معلول ساخت  واقع  در 

جمعیت یا شهرسازی بی قاعده است.
بیست و  و  از دستور یکصد  جواد چپردار در نطق پیش 
در  کرج  شهر  اسلامی  شورای  رسمی  جلسه  هشتمین 
شهری  خدمات  حوزه  در  تذکر  و  طرح،تبیین  خصوص 
اظهار داشت: اینکه تخریب چند واحد از  ابنیه مسکونی 
نا ایمن، دغدغه حضور، اولویت بازدید،اسباب مصاحبه یا 
تیزر مسئولین استان و شهر می شود،خوب  است چون 
جان و زندگی مردم این شهر بسیار محترم و تکریم آن 
واجب است و همراهی با آسیب دیدگان این حوادث باید 
تا آخر و مستمر پیگیری شود. رئیس کمیسیون سلامت، 

شهر  اسلامی  شورای  شهری  خدمات  و  زیست  محیط 
در ساخت  ریشه  حوادث  این  مبنای  اینکه  بیان  با  کرج 
چالش  و  بالقوه  پتانسیل  افزود:  دارد،  مجاز  غیر  ساز  و 
احصا  با  ها  شهر  کلان  در  ایمن  نا  های  ساختمان 
شود. نمی  حل  موردی  دستور  یا  بخشنامه  آمار،صدور 

چپردار بیان کرد: شور های اسلامی شهر،مدیریت شهری 
تکلیف  و  نابسامانی  این  مسئولیت  حاضر،  حال  و  ادوار 

ساماندهی را بر عهده خود دارند. 
وی تصریح کرد: بر کسی پوشیده نیست که صد ها متر 
ساخت و ساز غیر مجاز و روزانه، بلا تکلیفی و بلا اثری 
آرای اعاده یا جرایم صادره از کمیسیون های ماده صد 
در بازدارندگی تخلفات در سایه نقض تکالیف نظارتی و 
ترک فعل مدیریتی ما، بدون تردید در سال های آتی به 

ده ها ریزش ابنیه از این دست منجر خواهد شد.

دغدغه  شد:  یادآور  ج  کر  شهر  اسلامی  شورای  عضو 
برای  که  آنست  انقلابی  و  هوشمندانه،دلسوزانه  مندی 
توقف این رویه غلط اقدامات پیشگیرانه را در دستور کار 

قرار دهیم.
چپرد ار خاطرنشان کرد: آیا وقت آن نرسیده تا ساخت و 
ساز غیر مجاز، ساخت غیر ایمن و ترک فعل مدیران در 
بروز این پدیده موروثی یا جاری در قوانین جرم انگاری و 
با مسببان آن برخورد قضایی شود؟ آیا عاقلانه تر نیست، 
مصدومین  تخریب،تعدد  از  تلنباری  بر  آنکه  از   پیش 
بار  یک  بایستیم،   آن  از  ناشی  تلفات  ناکرده  خدای  یا 
ساز  و  در ساخت  موثر  و  مشهود،جاری  عوامل  صادقانه 
غیر مجاز یا نا ایمن را با خودمان و از خودمان تا همه 
دستگاه های مرتبط مرور و آن را از بن تا سر شاخه ها، 

اصلاح نماییم؟


